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POLITIKA IN MATEMATIKA
(Mef) Včasih je bila politika družboslovna znanost, zdaj 
pa je postala predmet naravoslovja, natančneje 
matematike. Uporabnost matematike v politiki smo 
Slovenci najprej spoznali v državnem zboru, potem pa 
smo jo prenesli na občinsko raven in še nižje, skratka 
povsod tja, kjer skupaj odločajo predstavniki različnih 
političnih opcij. Izola je s tem nenehnim 
preračunavanjem obremenjena že najmanj tri mandate, 
doživeli pa smo že prav vse: od enopartijskega sistema 
zanesljive večine do takoimenovane pat pozicije in celo 
položaj v katerem je večino v občinskem svetu imela 
opozicija. V vseh primerih pa smo lahko opazovali 
zaskrbljeno preštevanje »svojih« prisotnih, klicanje 
odsotnih po telefonu, zavlačevanje in prekinjanje seje ob 
čakanju zamudnikov, obstrukcije in namerno ustvarjanje 
nesklepčnosti in podobno. Vse to so seveda legitimna 
ravnanja parlamentarne demokracije, vendar so v 
razvitih okoljih le zadnje dejanje v iskanju najboljših 
odgovorov ali reši ev. v Izolskem primeru pa se zdi, da

...................... smo vsa predhodna
ravnanja enostavno
preskočili.
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Volivci seveda verjamejo, da odločanje poteka po 
takšnem vrstnem redu: najprej imamo problem, potem 
vsaka od opcij skuša najti najboljšo rešitev tega 
problema, nato rešitve primerjajo med seboj in šele če 
nikakor ne morejo do kompromisa ima prav tisti, ki ima 
takrat večino. V resnici pa je tako, da se posebej 
dogovarjajo tisti, ki imajo večino, in posebej tisti, ki 
imajo glas manj v občinskem svetu. Do soočenja mnenj 
in stališč sploh ne pride, tudi zato, ker so vsi odbori in 
komisije sestavljeni zgolj iz poslancev takoimenovane 
»županjine koalicije«, saj se je opozicija odrekla 
sodelovanju v teh telesih.
Pred tednom dni pa je opoziciji uspelo, da je večini 
odvzela en glas in ji tako onemogočila kakršnokoli 
odločanje. Če bo pravna služba Ministrstva za notranje 
zadeve dala prav njihovemu ravnanju, se lahko zgodi, 
da ob obstrukciji opozicije, občinski svet sploh ne bo 
več sklepčen in bomo morali razpisati nove občinske 
volitve. Matematika je namreč ekzaktna veda.
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SPOMINI NA ODBOJKO
Lepo je na igrišču, še lepše je na klopi 

če človek ni nevrotik in se lahko izklopu 
V mislih preseli se na zabavo druge vrste, 

oblije ga toplina in si obliže prste:
Kako bi dobro padla velika vroča pizza, 
iz Venija hamburger, od Ekrema potica. 
Včasih se mi zdi, da bi zmazala odojka, 

pa mi ne dovoli, ta preklemana odbojka.
In ko od vsega mi ostane le še zelenjava, 

zaslišim kakor v sanjah: Pripravi se, menjava!

IZOLA, tel.: 616 80 00
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Izdelki
za zdravo življenje

Tomažičeva 10, Izola
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 
Urnik: 8-12,15-18, sobota: 8-12 

Tel.: 640 - 40 - 64



Bojan Kukec
VELIKI DRUŽINSKI PRAVNI PRIROČNIK
Imate kredit in ste zastavili hišo, boste dedovali pa ne 
veste, kaj vam pripada, ste odgovorni za ravnanja 
družinskih članov, kako varno je vaše skupno imetje .... 
Takšna in podobna vprašanja in odgovore nanje boste 
našli v Tem velikem in obsežnem priročniku, ki je 
napisan dovolj razumljivo za vsakogar, ki želi svoje 
odgovornosti in lastnino ustrezno zaščititi in varovati.

, Miha Jensterle

Veliki
družinski

pravni priročnik

SAMOMOR IZ ZASEDE
V knjigami Graffit imajo naprodaj še eno od knjig, ki 
govorijo o dvomih in razmišljanjih vsakega od nas pred 
referendumom o vstopu Slovenije v zvezo Nato. Miha 
Jensterle je svoje dvoma napisal skorajda kot roman, kajti 
ko se o teh vprašanjih zamisli človek, ki mu je svoboda 
svetinja, si lahko mislimo, kako tesno mu je pri srcu.

Pri Mirovnem inštitutu sta izšla dva zbornika oziroma zbornik in priročnik s 
teksti, ki so namenjeni treznejšemu odločanju ob referendumu glede vstopa v 
Nato. Obe knjigi, ki sta ob izidu povzročili veliko glasnih reakcij oblasti in 
njenih izpostavljenih umnikov, sta že naprodaj v knjigarni Graffit na 
Manziolijeven trgu, kjer pripravljajo tudi njuno predstavitev z nekaterimi od 
avtorjev.

V zborniku z naslovom NE NATO - MIR NAM DAJTE 
svoja stališča predstavljajo: dr. Rastko Močnik, dr. Jože 
Mencinger, dr. Tonči Kuzmanič, dr. Darij Zadnikar, dr. 
Zoran Kanduč, dr. Bojan Radelj, Peter Kovačič - 
Peršin, Marta Gregorčič, Milan Gorjanc, Tone Peršak, 
Gorazd Kovačič in Janko Messner.

Avtorji državljanskega priročnika NATO - ZA IN 
PROTI pa so: Gorazd Kovačič, Marta Gregorčič in 
Nina Fabjanič. Pregled argumentov za in proti vstopu 
v Nato je namenjen vsem, ki si želijo o vprašanju Nata 
izoblikovati jasno mnenje oz. kompetentno sodelovati 
v javnih debatah.

MIR !
'dajte^

OBČINA IZOLA 
COMUNE DI ISOLA

Vabimo vas na osrednjo prireditev ob

Slovenskem kulturnem prazniku,

v četrtek, 6.Jebruatja 2003 ob 19. uri 
v Kulturnem Domu Izola.

O pomenu praznika za slovensko bit bo spregovoril 
slavnostni govornik Jože Hudeček.
Večer bo z interpretacijo uglasbenih 

pesmi Bine Stampe Žmavec 
popestrila dramska igralka Meta Vranič ob 

klavirski spremljavi pianistke Brine Zupančič.

Vabljeni!

LaS.V. è gentilmente invitata alla celebrazione ufficiale della

Giornata della Cultura Slovena,

giovedì, 6febbraio 2003 alle ore 19 
presso la Casa di Cultura di Isola.

Terrà il discorso ufficiale il signor Jože Hudeček.
L'attrice Meta Vranič, accompagnata 

da Brina Zupančič al pianoforte, 
ci proporrà alcune poesie di Bina Stampe Žmavec 

in versione cantata.

Saremo onorati della Sua presenza.

Županja - Il Sindaco 
Breda Pečan

V.

■%/ Študentski servis Consorzio studentesco servizi

STUDENTE^
zavod za posredovanje del dijakom in študentom

Župančičeva 14/111,6330 Piran-Pirano, tel. 05/671 00 20, fax.: 05/671 00 21 

OE IZOLA, PITTONIJEVA 4( vhod s Postojnske ulice ) Izola, tel.: 05/663 40 15

FOTOKOPIJ ^0 SIT«*'
VELIKA PONUDBA DEL !

Junior d.o.o. - Industrijska cona 9/e - Izola
GROSISTIČNA PRODAJA - ZA PROMOCIJO IN PROSTI ČAS
TRENIRKE ZA ODRASLE 3.200,00 SIT DELOVNI ŠKORNJI 980,00 SIT
POLO majica 165gr 1.161,00 SIT DELOVNE ROKAVICE 165,00 SIT
BREZROKAVNIKI 2.450,00 SIT TUTE za delavnice v barvah 4.027,00 SIT
BUNDE ZA ODRASLE od 4.259,00 SIT DELOVNE HAUE že od 3.120,00 SIT
KAPE 235,00 SIT

OBLAČILA ZA GOSTINSTVO!!!
Vse cene so brez 20°ó DDV

Informacije:
Tel : 05/640 04 98

Fax: 05/ 641 50 81 
od 8h-16 h (ob delavnikih)

VSE ARTIKLE LAHKO TISKAMO IN VEZEMO - PO DOGOVORU !
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Skoraj soglasna Primorska univerza

TUDI IZOLA JE ZDA) UNIVERZITETNO MESTO
Državni zbor je z včerajšnjim sprejemom odloka o ustanovitvi 
Univerze na Primorskem (59 glasov za, eden proti) postavil temelje 
za ustanovitev tretje univerze v Sloveniji, ki jo imenujemo kar 
Primorska univerza..
V prvi fazi bo imela primorska univerza sedem članic - Fakulteta za 
humanistične študije Koper, Pedagoška fakulteta Koper, Turistka - 
Visoka šola za turizem Portorož, Visoka šola za management 
Koper, Visoka strokovna šola za zdravstvo Izola, 
Znanstvenoraziskovalno središče Koper in Primorski inštitut za 
naravoslovne in tehnične vede Koper -, v prihodnje pa bo potrebnih 
še veliko prizadevanj, da bo tudi zaživela.
Treba jo bo namreč institucionalno dograditi ter vanjo vključiti tudi 
druge visokošolske subjekte, ki na Primorskem že delujejo (to sta 
Pomorska fakulteta iz Portoroža in Politehnika iz Nove Gorice). 
Sedež primorske univerze ostaja v Kopru, saj DZ ni podprl 
prizadevanj poslanske skupine SNS in Ivana Mamiča .(NSi) za 
premestitev sedeža v Sežana
Primorska tako postaja tretje univerzitetno središče in Izola eno od 
univerzitetnih mest. Kot je znano smo za potrebe bodoče Univerze v 
naši občini že rezervirali stavbo starega italijanskega vrtca in 
zemljišče na območju Livade IL, poleg tega pa ob bolnici Izola že 
deluje Visoka zdravstvena šola Izola Kateri visokošolski študiji bodo 
še prišli v Izolo je zdaj še odprto vprašanje, zelo verjetno pa bo to 
bodoča prevajalska šola in katera od visokih šol s področja 
humanistike.

KOMUNALCI NAPOVEDUJEJO POMLAD
Delavci Komunale so v ponedeljek začeli obrezovati n .5a v Drevoredu 1. 
maja v Izoli. Dela bodo predvidoma potekala dva tedna. V tem času bo promet 
oviran, zato bo urejen s signalizacijo ali pa ga bodo usmerjali ročno. V 
Komunali bodo odrezano vejevje zmleli in ga uporabili za zastiranje parkov.
Obrezovanje sodi med redno, 
letno vzdrževanje dreves. Delavci 
Komunale Izola bodo obžagali 
okoli 50 platan, divjih kostanjev 
in brestov. Dela naj bi ob 
ugodnem vremenu trajala dva 
tedna. V Komunali so se odločili, 
da bodo vejevje letos zmleli in 
lesne sekance posuli po zemlji v 
parkih. Tako bodo tudi sami 
prispevali k zmanjšanju 
obremenitve komunalne deponije 
in hkrati prihranili del sredstev za 
nakup lubja za zastiranje parkov.
Promet po izolskem Drevoredu 1. maja bo v času obrezovanja dreves oviran. V 
Komunali naprošajo voznike, naj upoštevajo navodila njihovih delavcev oziroma 
prometno signalizacijo. Vsem udeležencem v prometu se zahvaljujejo za 
razumevanje. (PR)
Sicer pa seje delavcem Komunale, ki opravljajo nekatera dela na Sončnem nabrežju 
pripetila nerodnost, ko so nehote povišali hitrost vožnje po tej cesti Množica 
prometnih znakov namreč kaže na to, da gre za Cono umirjenega prometa, kjer je 
hitrost omejena na 5 kilometrov na uro, delavci pa so ob delovišču postavili 
opozorilni znak, daje hitrost omejena na 30 kilometrov na ura Katera označba zdaj 
velja, so se spraševali mimovozeči.

V torek je uprava Skupine Istrabenz predstavila strateške načrte in cilje 
družbe za prihodnjih pet let. Želijo postati vodilni ponudnik storitev na vseh 
strateških področjih delovanja. Oblikovali in razvijali bodo tri stebre 
poslovanja: energetiko, turizem in naložbe.
Na področju oskrbe z naftnimi derivati nameravajo doseči vodilni položaj na trgih 
jugovzhodne Evrope ter na izbranih trgih severne Italije, pri čemer načrtujejo 30 
odstotni tržni delež v Sloveniji, 25 odstotni delež na Hrvaškem in v BiH ter 6 
odstotni delež na območju Triveneta v Italiji. Postati nameravajo tudi vodilni 
ponudnik na področju tehničnih plinov, kjer je poleg družbe Istrabenz plini v 
njihovi lasti tudi Plinarna Maribor.
Z nakupom podjetja in dokapitalizcijo podjetja Strela - G, d.o.o, vstopajo tudi na 
področje trajnostne oskrbe z energijo. Podjetje je last nekdanjega državnega 
sekretarja za energetiko dr. Roberta Goloba, ki bo novonastalo družbo Istrabenz 
energetski sistemi tudi vodil. Po besedah predsednika uprave Igorja Bavčarja se 
bo podjetje ukvarjalo tudi s trgovanjem z električno energijo.
Skupina Istrabenz namerava prav tako postati vodilni ponudnik turističnih storitev 
v regiji, pri čemer je njihov glavni cilj povišanje kakovosti storitev. Resne načrte 
imajo z naložbo v stari hotel Palače, za kar se prav v teh dneh potegujejo.Na 
različna ugibanja o nakupih turističnih objektov v Slovenski Istri pa je Bavčar 
odgovoril, da jih, kar zadeva turizem, na splošno zanimajo vlaganja kjerkoli na 
slovenski obali.
ZA ISTRABENZ JE BELVEDERE PREDRAG
Prejšnji teden so se tudi po Izoli razširile govorice, da so ruski lastniki pripravljeni 
prodati Hotele Belvedere in da je med zainteresiranimi podjetji tudi Istrabenz. 
Zastopniki tujih lastnikov so sicer zanikali, da hotele Belvedere prodajajo, seveda pa 
ne bi imeli nič proti prodaji, vendar ob primernem zaslužku. Kot je znano Istrabenz 
pred letom dni ni bil pripravljen plačati knjigovodske cene za delnico, ruski lastniki 
pa so plačali celo višjo ceno od knjigovodske, saj so vsega skupaj odšteli približno 
šest milijonov evrov. Seveda ni skrivnost, da mnogi tuji kupci kupujejo 
nepremičnine in podjetja v Sloveniji zgolj zato, ker prinašajo več kot bančne obresti 
in jih v glavnem skušajo prodati naprej, seveda po višji ceni. Ali ima takšne namene 
tudi Promgas lahko le slutimo, izvedeli pa smo, daje odkup menda res ponudil tudi 
Istrabenzu, vendar je bila ponujena cena za koprsko podjetje bistveno previsoka. 
Sicer pa nameravajo v Istrabenzu zaradi vse večjega angažiranja v turistični 
dejavnosti še letos ustanoviti povezano turistično-hotelsko podjetje, pod okriljem 
katerega bodo delovala ostala podjetja s področja turizma.
Z ustanovitvijo podjetja Istrabenz nepremičnine, pa nameravajo intenzivneje 
nastopiti tudi na nepremičninskem trgu ter izkoristiti naložbene priložnosti, ki jih ta 
trg nudi. Tudi družbe Skupine Istrabenz imajo v lasti precej zazidljivih zemljišč in 
drugih nepremičnin.
Rezultati poslovanja Skupine Istrabenz d.d. bodo v skladu z jesenskim rebalansom: 
ocenjeni prihodki znašajo 8,69 milijard tolarjev, dobiček pa 3,31 milijarde tolarjev, 
kar pa je za skoraj 1,2 milijarde tolarjev manj kot predlani. V letu 2003 načrtujejo 
dobiček v višini 2,15 milijard tolarjev ter 4,6 milijard tolarjev prihodkov.
(Karmen Bučar)
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Zaplet na 3. seji OS

BOMO MORALI PONOVNO NA VOLITVE?
Spočetje izolskega občinskega sveta v novem mandatu se zagotovo ni 
zgodilo v znamenju srečnih zvezd. Zaplet se je začel že pri dnevnem redu 
konstitutivne seje in od takrat naprej gre takorekoč vse narobe, čeprav 
nekateri vztrajno ponavljajo, da se pravzaprav ne dogaja nič posebej 
vznemirljivega.
Poglejmo nekaj dejstev in kronologijo dogodkov.
1. Na lokalnih volitvah se soočita dve politični opciji: tista, ki je združena 
okrog županje Brede Pečan in ZLSD ter druga opcija, ki jo združuje 
nasprotovanje županji in nekateri ekonomsko politični interesi. Razmerje 
med opcijama je dokaj uravnovešeno, glede na tradicionalno sožitje ZLSD in 
Italijanske narodnosti pa je mogoče napovedovati večino "županjinih" v 
razmerju 12:11.
2. Opozicija ne prizna mandata občinskemu svetniku liste Mladi za Izolo, ki 
je zaposlen v občinski upravi in občinski svet z minimalno večino potrdi 
veljavnost svojih mandatov.
3. V dogovorih o sestavi organov občinskega sveta so zahteve bistveno večje od 
ponudbe in t.i. opozicija umakne vse svoje kandidate, večina 12-tih svetnikov 
pa potrdi sestavo organov v katerih so zgolj njihovi svetniki in zunanji člani.
4. Na 3. seji občinskega sveta svetnik liste Mladi za Izolo poda odstopno 
izjavo, ki jo občinski svet potrdi, sledi pa imenovanje nove občinske svetnice, ki 
je bila drugoizvoljena na isti listi. Takrat opozicija zahteva odmor s katerega pa 
se ne vrnejo v sejno dvorano. Občinski svet, ki je sklepčen z 12-timi svetniki 
ima zdaj 11 potrjenih in eno nepotrjeno občinsko svetnico.
5. Županja Breda Pečan nadaljuje sejo in po vzorcu konstitutivne seje o svojem 
mandatu lahko glasuje tudi nadomestna svetnica, nato občinski svet lahko 
nadaljuje z delom.
6. Opozicija opozaija, da županja ni preverila slepčnosti ob nadaljevanju seje, 
saj je bilo prisotnih le 11 občinskih svetnikov, nadomestna članica pa še ni imela 
potrjenega mandata. Pravna služba na uradu za Lokalno samoupravo pri 
Ministrstvu za notranje zadeve pritrdi njihovi ugotovitvi.
7. Občina Izola se obme na iste strokovnjake in zaprosi za uradno pojasnilo 
glede pravice izvoljenega svetnika, da glasuje o svojem mandatu.
8. Neposredno po 3. seji smo v uredništvo prejeli naslednjo izjavo za javnost.

IZJAVA ZA JAVNOST
Zaradi dogodkov, ki so se pripetili na 2. seji občinskega sveta občine Izola, 
ko je tako imenovana koalicija desetih svetnikov, s podporo dveh glasov 
predstavnikov italijanske manjšine, z aroganco in argumentom moči, 
(nedemokratično) imenovala veliko večino svojih predstavnikov v odbore in 
komisije in ostalim strankam ter listam, ki niso del njihove koalicije, 
dovolila le obrobno in simbolično statiranje v delovnih telesih, smo mnenja, 
da ta sestava delovnih teles ne zadovoljuje pričakovanj in želj vseh 
predstavnikov v občinskem svetu. Zato spodaj podpisani, predstavniki 
klubov svetnikov, ki predstavljamo enajst članov občinskega sveta, 
izkoriščamo to priložnost, ko tako imenovana koalicija nima večine v 
občinskem svetu za metodo obstrukcije.
Na žalost moramo uporabiti legitimno obliko političnega delovanja - obstrukcijo, 
za zavarovanje naših interesov in interesov volilcev, ki so nas izvolili in nam s 
tem dali mandat, da v občinski politiki zagovarjamo tudi njihove interese. 
Menimo in prepričani smo, da so delovna telesa posvetovalna telesa občinskega 
sveta, kjer se z argumenti in predlogi lajša delo občinskega sveta, ne pa samo 
dokazuje aroganca do drugače mislečih.
Zato pozivamo, da se pričnejo resni pogovori med »koalicijo« in »skupino 
ostali svetniki« za hitro rešitev tega problema, da se lahko posvetimu hitrejšemu 
konstruktivnemu reševanju resnih problemov, ki čakajo Izolanke in Izolane ter 
posledično občinski svet. Zato predlagamo naslednje:
- podpis dogovora o sorazmerenem deležu mest v odborih in komisijah v tem 
mandatu glede na zastopanost strank in list v občinskem svetu
- sklic izrednje seje občinskega sveta v čimkrajšem roku na kateri se sprejme:
1. nov odlok o delovnih telesih
2. zagotovilo o sorazmerni zastopanosti strank in list v komisijah in odborih
3. odlok se razširi z novimi odbori, ki so bili predlagani
4. preklic sklepa o imenovanjih v odbore in komisije in nova imenovanja v 
skladu z dogovorom
Podpisniki izjave: Predstavnik ZZP:Aleš Bohinec, predstavnik SLS: Marlon 
Jožef Kovačič, predstavnik SDS, Alojz Padar, predstavnik Egidij 
Krajcar-Lista za Izolo, Alen Kalšek, predstavnik LDS, Igor Franca, 
predstavnica Lista Mojca: Mojca Ferie Brezavšček______________________

Opazovalcu seveda ne more uiti dejstvo, da opozicija ravna precej zbegano 
in še bolj nekonsistentno, saj so za nekatere odločitve krivi sami. Med 
takšne sodi gotovo izvolitev predsednika Komisije za volitve in imenovanja, 
ki so mu tako bučno nasprotovali, krivi pa so zato, ker so ob predlaganju 
članov pozabili predlagati tudi kandidata za predsednika te komisije. Že 
res, da bi jih "županjini" lahko preglasovali, vendar ni rečeno, da je ta 
večina res tako monolitna, kot se jim zdi.
Ob imenovanju odborov in komisij so predstavniki t.i. večine zagotovo 
predlagali takšno sestavo teh organov, ki je bila za opozicijo dejansko 
nesprejemljiva, saj je bilo ponujeno razmerje 70:30, po drugi strani pa je res, da 
je opozicija želela preveč oziroma večino v teh organih. Zdaj je v igri menda 
nova ponudba "večine" in sicer v razmerju 50:50 +1, kar bi poziciji ohranjalo 
večino, vendar ne tako prepričljivo kot prvi predlog.
Prav pogovor in dogovor o sestavi odborov in komisj bo odločilen za 
nadaljevanje dela občinskega sveta Vztrajanje pri enopartijskem sitemu, ki ga 
zagotavlja razmerje 12:11 ne bo trajalo dolgo, nekatere izjave svetnikov na strani 
pozicije pa kažejo na pripravljenost za drugačno dogovarjanje. Če pa dogovora 
ne bo in bodo pravni strokovnjaki ugotovili, da brez opozicije občinski svet ni 
sklepčen, opozicija pa ne pride več na seje, se lahko pripeti, da bomo morali 
ponovno na volitve Komu bo to koristilo in komu škodovalo pa si ne upamo 
napovedovati. (Mf)

Stališče LDS do nadaljevanja 3. seje občinskega sveta
Potek dogodkov:
Pred odmorom je bil izglasovan sklep na OS o prenehanju mandata 
g.Barutu,kandidatka za njegovo mesto pa še ni bila potrjena, en svetnik 
je bil opravičeno odsoten in deset svetnikov je po odmoru ostalo zunaj 
dvorane, Zato bi morala županja ob koncu odmora v skladu z 
41.členom Poslovnika OS ugotoviti sklepčnost OS in takrat je bilo v 
dvorani le 11 članov občinskega sveta, zato OS ni bil sklepčen (30.člen, 
3 odstavek poslovnika).

Kako naprej:
V naslednjem tednu se bomo še posvetovali s pravnimi strokovnjaki ter 
se odločili za nadaljne korake. Počakali bomo in dali čas koaliciji za 
razmislek in pogovore. Mi predlagamo sklic izredne seje OS, kjer bi se 
sprejel Odlok o imenovanju odborov in komisij, ki bi vseboval naše 
predloge, sorazmerno zastopanost v le-teh in imenovanja v njih, v 
nadaljevanju bi nadaljevali sejo, ki je bila prekinjena (in se nelegalno 
nadaljevala), tako bi sanirali nelegalno stanje. Vse to bi se lahko 
zaključilo v desetih dnevih tako, da bi se postopek za sprejem 
latošnjega proračuna nemoteno nadaljeval, brez zamud.

O povodu:
Za ta korak smo se odločili, ker nam koalicija na 2. seji OS ni priznala 
sorazmernega deleža v delovnih telesih, sodu je pa izbilo dno, ko je 
g.Gregorič predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja kandidata LDS za Nadzorni odbor zadržal na podlagi 
nepreverjenih informacij in brez argumentov oz.dokazov. Naša 
kandidatura je vsebovala vse dokumente kateri so bili zahtevani, med 
njimi tudi izjavo kandidata, da ne opravlja nobene funkcije ali dela 
kateri bi bili nezdružljivi z opravljanjem funkcije člana Nadzornega 
odbora. TO mora zadostovati, če pa je bil predsednik drugačnega 
mnenja oz. imel druge informacije, bi moral to dokazati, saj je imel 
dovolj časa. To dejanje smo ocenili kot zelo nestrokovno delo in 
onemogočanje opozicije, da lahko opravlja kontrolo nad delom občine.



IZOLSKI PRIMER ZA PRAVNO STROKO
VOLITI IN BITI VOLJEN
Rezultat izolskega dvoboja POLITIČNI(KANTSKI)H INTERESOV proti 
USTAVNIM, DRŽAVLJANSKIM IN ČLOVEKOVIM PRAVICAM je 
trenutno neznan. Prejšnji četrtek, 23. januarja 2003, je v naši občini prvič prišlo 
do dejanja, ki ga je treba imenovati z njegovim pravim imenom: kršitev ene od 
temeljnih človekovih pravic in svoboščin državljana/državljanke, ki jo Ustava 
Republike Slovenije določa v svojem 43. členu, v drugem odstavku:
»Vsak državljan, ki je dopolnil 18 let, ima pravico voliti in biti voljen.«
Člani in članica Občinskega sveta Občine Izola Igor Franca, Robert Mulec, dr. 
Mario Gasparini, Miran Hrvatin, Loridan Kaligarič, Alojz Padar, Jožef 
Marlon Kovačič, Alen Kalšek, Aleš Bohinec in Mojca Ferie (gospod Evgenij 
Komljanec je bil opravičeno odsoten) so presodili, da imajo pravico, ki je nima 
sicer nihče v tej državi Slovenski državljanki in izvoljeni članici občinskega 
sveta občine Izola so v prepričanju, da bo njihovo ravnanje izzvenelo kot 
borba za demokratičnost, odrekli pravico, ki ji jo daje slovenska Ustava in 
legalno izvedene občinske volitve, na katere ni bilo nobene pritožbe, brez 
obrazložitve svojega ravnanja zapustili sejo občinskega sveta ter ji s tem 
poskusili onemogočiti opravljanje funkcije občinske svetnice.
Izsiljevati dogovarjanje o kadrovskih zadevah občinskega sveta, (ki ga 
takoimenovana »županjina koalicija« nikoli ni zavrnila, ampak so se za popoln 
molk odločili prav zgoraj našteti gospodje in gospa) s tako nemoralnim dejanjem, 
kakršnega so izvedli prejšnji četrtek in opravičevati protiustavno in protizakonito 
kršenje človekovih in državljanskih pravic posameznici z zahtevo po uresničitvi 
popolnoma političnih interesov posameznih skupin je moralno zavržno in 
Izolank ter Izolanov nevredno dejanje. Tokrat so se našteti svetniki in svetnice s 
pomočjo obstrukcije še izognili glasovanju, s katerim bi tudi z dvigom rok PROTI 
vsak posebej in vsi skupaj zavrnili potrditev mandata naši najmlajši članici 
občinskega sveta.
Če nam bodo strokovnjaki v Ljubljani ta teden s tehtnimi argumenti, utemeljenimi 
na zakonskih določilih, dokazali, da glasovanje nove članice občinskega sveta o 
potrditvi lastnega mandata ni bilo zakonito, bo potrebno 3. sejo občinskega 
sveta nadaljevati v četrtek, 13. februarja, kot da bi bila pred spornim glasovanjem 
prekinjena. Ali si bodo gospodje in gospa (gotovo bo prisotnih vseh enajst) takrat 
upali pred vso Slovenijo glasovati proti potrditvi njenega mandata? Počakajmo in 
videli bomo!
Čez štiri leta pa bodo o tem in takem ravnanju presojali tisti, ki imajo v rokah največjo 
moč: volilke in volilci občine Izola. Če se ne bodo spomnili sami, jim bodo spomin 
zagotovo posvežile mlade Izolanke in Izdani, ki jim je obstrukcijska deseterica 
prejšnji četrtek dala vedeti, da so volilni glasovi mladih manj vredni kot ostali.

Breda Pečan, tokrat ne županja in podpredsednica ZLSD 
temveč zaskrbljena državljanka, občanka in volilka

NOVO
Priročni kompleti za 

manikuro in pedikuro

URNIK: 8-12 in 15-18, sobota 8-12

UGOTOMTE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki sa zdravo življenje

NEKATERI SO "LIZIKO" IZGUBILI
»Dan gospodov«, četrtek 23.1.2003 - še en živčni poizkus političnega 
»posliljevanja«...bila je namreč seja občinskega sveta občine Izola.
Nekateri so hoteli nekaj kar jim je »mat« vzela....«liziko« namreč. Pa naj vam 
razložim zgodbo. Pravzaprav sem že razmišljal, da bi si omislil tragi-komedio ali 
»soap-opero«. Tolikšna je namreč borba za premoč v naši mali Izoli, da se zdi kot 
)oj za naftni vrelec.
Kot sem že začel, bila je seja, natanko 3. redna seja občinskega sveta. Med drugim 
in očitno nekaterim samo to-le, moja razrešitev in UGOTOVITEV ugotovitve 
občinske volilne komisije, da za menoj pride drug - nadomestni član oz. 
članica Zdi se enostavno, administrativno formalno, pa ni tako. Nekateri smo 
namreč volivcem nekaj obljubili oz. rekli, da se bomo potrudili dvigniti standard 
življenja v našem mestu - občini. Projekti že tečejo...o tem ne bom govoril, ker bi 
želel, da občani sami ugotovijo ali smo se v predvolilnem boju lagali ali pa mislimo 
resno. Presodili boste pač sami in tako je tudi prav, dejanja naj bodo sodnik.
Besede...besede pa so instrument izražanja volje v voljenih organih odločanja. 
Občinski svet je tak organ. Le-tam smemo govoriti o politiki, o argumentih za ali 
proti. Republika Slovenija je tip države s parlamentarno demokracijo. Ker je 
večina za, tako pač je, je bilo in bo. Govorimo o parlamentarnem sistemu, kjer 
sama beseda (očitno romanskega izvora kot tudi osnovni pravni temelji) pomeni 
govor, govoriti, argumentirati, dajati možnosti tudi drugim, da Izrazijo svoje 
mnenje oz. želje.
Skupina svetnikov (beri klubi SDS, SLS, ZZP, LDS, liste Egidio Krajcar, neod. 
Liste Mojca) na moje razočaranje ne priznava, daje druga skupina svetnikov (beri 
klubi ZLSD, DeSUS, Mladi za Izolo) s pridruženim članstvom kluba ISNS dala, v 
popolni NEAROGANCI (kakor veselo trdijo le-prvi imenovani) možnost 
korektnega odnosa, pogovora in rešitve Seveda, rešitve so lahko sprejemljive ali 
pa ne. Stvar pogajanj bi rekli normalni managerji, ki se še s težjimi težavami 
srečujejo v svetu odraslih. Prvoomenjena skupina poizkuša na vse vratolomne 
načine izničiti VOLJO VOLIVCEV. Kdo je rekel, da imajo prvoomenjeni svetniki
(pa upam, da vas s tem ne žalim, ker tega ne bi hotel nikakor) večino....volilvci so
glasovali za posamezne stranke in liste, vedeli so tudi, da se je formirala 
neformalna predvolilna skupina ljudi z vrst ZLSD, DeSUS, IDZ-DDI, NDS in 
Mladi za Izola To je edina skupina, ki se lahko ponaša, da je nekdo vedel zanjo, 
da obstaja. Druge liste in stranke niso pristopile, ker jim očitno ni bilo za 
sodelovanje v t.i. »levi navezi - navezi za dobro občanov« in ne kapitala 
posameznikov. To pišem zaradi vztrajnosti nekaterih svetnikov, da imajo oni 
večino in da oni »lizike« ne dajo.
Vprašali se boste zakaj stalno omenjam to presneto LIZIKO. Na kratko, v 
prispodobi: liziko ali drugo nagrado dobi pošten in zaslužen otrok. Če le-ta naredi 
napako oz. se ne obnaša po dogovoru in kuje zarote prosti LASTNI DRUŽINI, mu 
je lizika vzeta. Dobil jo bo spet takrat, ko bo pripravljen priznati svoje napake, 
pozabiti na trmo in soustvarjati složno družino.
Nekateri svetniki so v prejšnjem mandatu delali razdor v družini, ki jo imenujemo 
lokalna skupnost. Volivci so jim naprtile kazen, pokoro, odvzeli so jim »liziko« 
oblasti. In sedaj bi jo trmasto - otročje hoteli nazaj. Ne..ne...Pokažite, da si jo spet 
zaslužite in potem se bomo pogovarjali. Točno tako..pogovarjali se bomo, ker je to 
temelj parlamentarne demokracije!! Obstrukcije in predčasni odhodi iz sejne sobe 
kažejo na vašo nezrelost in nepripravljenost na pogajanja.
Zakaj se morajo vedno drugi dvigati na vaš nivo...spustite se vi na našega - 
občanskega in pokažite, da znate argumentirati svoj prav in da ste strpni. In potem 
se čudimo, če se napovedujejo vojne po svetu. Tako se ne dela....dali ste izjavo za 
javnost (ki ima nekaj popolnih neumnosti in tudi pametne predloge - ki so vredni
pogajanj oz. pogovora) v bistvu STE SPUSTILI BOMBO IN
ODSLl..najlažje...In naj si zdaj drugi ližejo rane...niti slučajno...gredo naj 
naprej..novim zmagam naprotL.Z VAMI ALI BREZ VAS....
Pa še to: izziv za nekatere člane občinskega sveta....če imate dovolj poguma,
pokažite na naslednji seji konkretni program olepšanja naše občine, kako boste 
zagotovili več delovnih mest za mlade, kako nameravate zgraditi mladinski 
center v Arrigoniju, kako boste pomagali pregnati raznovrstne odvisnosti iz 
Izole, kako bo občina prijaznejša do invalidov, kako boste pomagali socialno 
ogroženim zaradi globalizacijskega vpliva kapitalizma (odpuščeni, ker so 
ljudje v napoto naraščanju kapitala), kako boste zagotovili osnovno varnost v 
primeru naravnih in drugih nesreč, kako boste izvedli zdravo občino, kako bi 
popestrili življenje manj mladim itd. To so lahko argumenti pogajanj. Ob tem bi 
se morali politični konkurenti »bojevati« za čim višji standard....Povem 
Vam...nekateri to že delaj o., pa čeprav jim na vsaki seji OS očitate, da se z vami ne 
pogovaijajo...seveda ne, ker ŽE DELAJO !
p.s: Ker sem odšel iz občinskega sveta sem dolžan še eno zahvalo...hvala vsem 
tistim, ki ste me volili in mi še sedaj po ulici vlivate voljo do dela.

Damjan BARUT (ex član OS)
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Organizirana skrb za živali v v

ŠE NAJBOLJŠE ZAVETIŠČE NI PRAVI DOM
Po nekajletnem prizadevanju članov Obalnega društva proti 
mučenju živali in drugih, so tri obalne občine, Izola, Koper in 
Piran, lani končno stopile skupaj in uredile zavetišče za pse in 
mačke v Sv. Antonu v koprski občini.
Sredi lanskega decembra je zavetišče dobilo tudi prve stanovalce. Šlo je 
za 40 psov, ki so jih pripeljali iz Lahovega na Blokah, kamor je VURS 
prepeljal večino psov, ki so jih odvzeli Mileni Močivnik. Ministrstvo 
za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je po odvzemu sklenilo dogovor 
z občinami, ki premorejo takšna zavetišča, da prevzamejo določeno 
število psov. Zdaj jih nemška živalovarstvena organizacija, ki je sicer 
sprožila akcijo odvzema, postopoma transportira v doživljenjska 
zavetišča v tuiino.

INŠPEKTORJI SO ZADOVOLJNI
Kot nam je povedala Andreja Bogataj Krivec, predsednica Obalnega 
društva proti mučenju živali, je bilo iz obalnega zavetišča v Nemčijo 
prepeljanih že 11 psov, nekaj pa sojih že oddali novim lastnikom, tako 
daje zdaj v zavetišču še 24 psov. V kratkem naj bi jih v eno od nemških 
zavetišč odpeljali še 10, preostale pa naj bi odpeljali na Češko.
Ob našem obisku v pasjem zavetišču smo naleteli ravno na inšpekcijo 
VURS-a Inšpektorji so nam najprej dejali, da niso pristojni za dajanje 
izjav, nato pa nam povedali le to, da so opravili ogled in ugotovili, daje 
z živalmi vse v redu.
V teh dneh so polno 
zasedeni prav vsi boksi 
v zavetišču, v katerem 
lahko hkrati oskrbijo 
približno 50 psov. Ko bo 
odpeljana večina psov iz 
Lahovega bodo v novo 
zavetišče lahko preselili 
tudi okrog 30 kužkov, za 
katere zdaj skrbijo še na 
stari lokaciji v Škocjanu 
Pod okriljem društva je zavetišče na tej lokaciji delovalo skoraj 10 let, 
vsako leto pa je skozi njihove roke šlo okrog 350 psov. Med njimi je 
skoraj 50 izgubljenih psov, po katere pridejo lastniki v zavetišče, 
nekatere, predvsem bolne in starejše, morajo uspavati, večina pa jih 
vendarle najde novega lastnika.
»V teh letih smo si ustvarili ime in si pridobili izkušnje. K nam 
prihajajo ljudje z vse Primorske, tako da veliko psov oddamo tudi na 
Kras in na Goriško. Spremenilo se je tudi razmišljanje ljudi, ki so 
pred časom večinoma želeli predvsem mladiče, danes pa že vedo, da 
je pes izredno prilagodljivo bitje in tudi če je dve ali tri leta star, se 
lahko hitro naveže na novega lastnika. Vedo tudi, da je pes iz 
zavetišča veterinarsko pregledan, očiščen vseh notranjih in zunanjih 
zajedalcev, skratka, da ni bolan. «
MESEC DNI PLAČAJO OBČINE
Kljub temu pa še vedno ostajajo psi, ki ne najdejo novega lastnika. Za 
vsakega psa, ki se znajde v zavetišču, je zagotovljena 30 dnevna 
oskrba na račun javnih sredstev, zakon pa predvideva, da se po tem 
roku lahko psa evtanazira. Vendar pa so ob podpisu pogodbe s tremi 
obalnimi občinami o začasnem upravljanju, ki sicer velja do konca 
letošnjega leta, le uspeli doseči, da lahko psi ostajajo v zavetišču tudi 
dlje časa, vendar pa mora zanje poskrbeti društvo samo. Hrano zanje 
dobivajo predvsem s pomočjo prostovoljnih prispevkov, načrtujejo pa 
tudi posvojitve na daljavo. Takšen koncept že deluje tudi v Slovenije, 
gre pa za to, da ljudje, ki doma ne morejo imeti psa, skrbijo za 
enega od psov iz zavetišča, ga hranijo, pa tudi vodijo na sprehode, če
7f»1iin _________________________________________ ________________

JAVNI ZAVOD ZA VAROVANJE ŽIVALI?
O tem, kdo in kdo bo z zavetiščem upravljal v bodoče, se bodo morale 
občine odločiti še v letošnjem letu. Zakon sicer predvideva ustanovitev 
javnega zavoda, v občinah pa razmišljajo tudi o podelitvi koncesije. 
Glavna skrb za zavržene živali je doslej slonela predvsem na 
prostovoljnem delu in tako bo najbrž tudi v bodoče, zato si v društvu 
želijo, da bi pridobili tudi nove člane. Za učinkovitejše delo 
prostovoljcev, pa je seveda bistvena podpora institucij, napredek v tej 
smeri pa se kaže tudi v izgradnji novega zavetišča.
Sadovi vse bolj organizirane skrbi za živali so prav gotovo vidni, saj v 
zadnjih letih na ulicah obalnih mest skorajda ni več potepuških psov, 
pa tudi število potepuških mačk se zmanjšuje, k čemur prispeva tudi 
peščica prostovoljcev, ki skrbijo za hranjenje mačk, pa tudi za 
njihovo sterilizacijo oziroma dodajanje kontracepcijskih sredstev v 
hrano.

PSI Z MIKROČIPI
Kljub vsemu pa se v zavetišču vedno znova pojavljajo psi, kijih lastniki 
zavržejo. »Izvajanje zakona o označevanju psov z mikročipi, ki je bil 
sprejet že lani, bi rešilo marsikateri tovrsten problem,« je prepričana 
Andreja Bogataj Krivec. Zakon nalaga lastnikom, da pse označijo z 
mikročipom, kjer so zapisani osnovi podatki o lastniku. Ob najdbi psa 
bo tako veliko bolj enostavno izslediti tudi lastnika, kar je sedaj 
praktično nemogoče, če pes nima ovratnice s podatki o lastniku. Lastnik, 
ki psa zavrže je tudi kazensko odgovoren, zato v društvu pričakujejo, da 
bodo ljudje, predem si bodo omislili psa, bolje razmislili, kakšno 
odgovornost lastništvo živali prinaša. Po nekaterih vesteh naj bi z 
označevanjem psov veterinarji pričeli aprila. (Karmen Bučar)

Prva višja šola na Primorskem
ZA POSLOVNEGA SEKRETARJA V POSTOJNO
Višja strokovna šola v Postojni bo v študijskem letu 2003/2004 prvič 
vpisala študente in študentke v višješolski program poslovni 
sekretar. Danes obstaja potreba po usposobljenih poslovnih 
sekretarjih s širšim znanjem na področju ekonomije, menedžmenta, 
računalništva in informatike ter komunikacij.
V šolskem letu 2002/03 razpisujejo 70 študijskih mest za mladino in 70 
študijskih mest za odrasle. V izobraževanje se lahko vključi, kdor je 
končal katerikoli štiriletni srednješolski program (tudi petletni 
program in program poklicno-tehniškega izobraževanja), gimnazijo ali 
poklicni tečaj.
Izobraževanje traja dve leti, v prostorih Šolskega centra Postojna in 
prenovljeni zgradbi Ljudske univerze Postojna. Redni študij poteka 
praviloma v dopoldanskem času, praktično izobraževanje se izvaja v 
podjetjih. Študent ima v vsakem letniku 10 tednov praktičnega dela, ki 
si ga zagotovi ob pomoči šole. Za redni študij ni šolnine.
Srednja gozdarska in lesarska šola Postojna ima v svojem dijaškem domu 
rezervirana mesta za študente višje šole. Po diplomi lahko študentje 
pod določenimi pogoji nadaljujejo študij v drugem letniku Visoke šole 
za management v Kopru, na Visoki strokovni šoli za podjetništvo v 
Piranu ali na Visoki šoli za upravljanje in poslovanje v Novem mestu. 
Dodatne informacije boste dobili na informativnem dnevu v petek, 14. 
februarja ob 10. in 15. uri in v soboto, 15. februarja ob 10. uri, oz pri 
vodstvu šole.
Tel.: 05/726 52 35, www. s-ssp.po.edus.si____________________



20 let Zveze Sonček

JESENI BODO UREDILI BIVALNO SKUPNOST
Obalno društvo za cerebralno paralizo je konec lanskega leta 
dobilo nove prostore, kjer v dopoldanskih urah izvajajo dejavnost 
varstveno-delovnega centra, v popoldanskem času pa društveno 
dejavnost. Društvo združuje osebe s cerebralno paralizo in drugimi 
invalidnostmi, njihove svojce, simpatizerje in strokovne delavce. 
Šteje 200 članov, od katerih je 60 invalidov, ki večinoma prihajajo 
iz treh obalnih občin.
Prostore na Beblerjevi ulici na Markovcu je društvu in Zvezi Sonček, 
pod katere okrilje sodi, dala v brezplačno uporabo mestna občina 
Koper, ki je prispevala tudi nekaj sredstev za ureditev kopalnice, 
prostor pa so usposobili v glavnem s prispevki donatorjev. To je zdaj 
eden od 10 varstveno-delovnih centrov zveze Sonček, v katere je po 
vsej Sloveniji vključenih 120 odraslih moški in žensk s cerebralno 
paralizo.
Center zdaj redno obiskuje 10 uporabnikov. Kar trije prihajajo iz 
Izole, eden iz piranske občine, ostali pa iz raznih koncev koprske 
občine (Markovec, Semedela, Prade, Pobegi, Marezige). Vendar pa je 
povpraševanje veliko, nam je povedala Patricija Likar, predsednica 
Obalnega društva za cerebralno paralizo in vodja centra Sonček, ki 
skoraj vsakodnevno prejema klice staršev in posameznikov, ki bi se 
želeli vključiti. "Morda se nam bo lahko pridružil še kdo, a žal je 
prostor omejen. "
Kar trije od štirih zaposlenih 
prihajajo iz Izole, smo 
izvedeli ob našem obisku.
Poleg Likarjeve je tu še Irena 
Trinka Kramar, ki vodi 
dejavnost varstveno-delovnega 
centra, preko javnih del pa sta 
zaposlena še negovalka ter 
šofer kombija Vsako jutro ob 
7.uri pripelje varovance v 
center, ob 15.uri pa jih odpelje 
na domove.
Življenje v centru je pestro in velikokrat se skupaj nasmejejo, so 
povedali uporabniki, potrdili pa tudi tisti, ki delajo z njimi in so jim v 
pomoč. Pod njihovimi rokami vsak dan nastajajo različni izdelki, kot na 
primer voščilnice, ki so že kar nekakšen paradni izdelek Sončka, pa 
razne rute, šali in celo slike na svilo. Uredili so tudi lep razstavni 
kotiček, kjer obiskovalci lahko pogledajo njihove izdelke, ki so seveda 
tudi naprodaj. Na ta način se zbirajo sredstva za delovanje, varovanci pa 
za svoje delo prejmejo tudi nagrado.
Obiskovanje centra pa za uporabnike pomeni tudi druženje, zabavo, 
športno udejstvovanje in še marsikaj. Povedali so nam, da nekateri radi 
igrajo šah, pikado, drugi pa namizni tenis in judo, udeležujejo pa se tudi 
različnih tekmovanj in srečanj.
Že nekaj časa pa si v Obalnem društvu za cerebralno paralizo 
prizadevajo vzpostaviti bivalno skupnost, v kateri bi 6 ali 7 odraslih 
invalidov lahko zaživelo samostojno in neodvisno življenje V 
lanskem letuje Zveza Sonček odkupila prostore nekdanje delikatese 
na Belvederju v Kopru, kjer nameravajo bivalno skupnost tudi urediti. 
Že pred dvema letoma, še preden so imeli na razpolago ustrezne 
prostore, so pričeli z akcijo zbiranja donatorskih sredstev za bivalno 
skupnost, ki poteka pod skupnim nazivom 'Tod sončno streho". S

prostovoljnimi prispevki, ki jih 
ljudje dajejo v posebne hiške, ki 
stojijo na različnih javnih 
mestih, z pisnimi povabili 
donatorjem, pa tudi s pomočjo 
Lionsov, ki so jeseni na koprski 
tržnici v ta namen pripravili 
akcijo točenja mošta, so doslej 
zbrali 3 milijone tolarjev.

Odzvalo se je tudi nekaj podjetij, ki bodo prispevala gradbeni material 
in opremo za ureditev bivalne skupnosti. Kot pravi Likarjeva si želijo, 
da bi z deli pričeli že v letošnjem letu.
Ravno danes, v četrtek, 30.januarja so se uporabniki obalnega centra 
Sonček odpeljali v Ljubljano, na osrednjo prireditev ob 20. obletnici 
Zveze Sonček, ki je bila ustanovljena leta 1983 in v kateri je danes 18 
društev oziroma okoli štiri tisoč ljudi s cerebralno paralizo in z 
nezgodnimi poškodbami možganov, njihovih svojcev in 
strokovnjakov. Ena od vizij zveze je pomagati ustvariti družbo strpnih 
do tistih, ki imajo zmanjšanje intelektualne, telesne ali senzorne 
sposobnosti.
Za to si prizadevajo tudi v obalnem društvu, kjer so si kot enega od 
ciljev zastavili tudi tesnejše povezovanje z lokalno skupnostjo. 
Načrtujejo obiske na srednjih šolah, predstavitve njihovega delovanja, 
želijo pa si tesnejše povezave z mladimi prostovoljci iz dijaških vrst, ki 
bi njihove varovance lahko spremljali v kino, na prireditve in še kako 
drugače obogatili njihovo življenje. (Karmen Bučar)

Morski športni ribolov v

15.000 SIT DRŽAVNEGA POPUSTA
Posredovanje obalnih županov, lobiranje na obeh ministrstvih in 
dopisi podpore Olimpijskega komiteja Slovenije so, skupaj z jasnimi 
zahtevami športnih ribičev, le pripeljali do dogovora glede vsebine 
pravilnika o morskem športnem ribolovu.
Ta pravilnik, ki je pravzaprav podakt Zakona o morskem ribolovu, določa 
nova ribolovna pravila, tako glede uporabe žive vabe, glede števila 
ribolovnih dni ter plačila letne takse oziroma članarine klubom, kar je tudi 
povzročilo največ hude krvi. Predstavniki Zveze društev za športni ribolov 
Slovenije, so povedali, da so na zadnjem sestanku o pravilniku dosegli 
kompromis, po katerem bodo namesto prvotno predvidenih 34.250 
tolarjev za letno dovoljenje, po novem predlogu plačali skupaj le 
19.250 tolarjev. To je bilo mogoče zato, ker je ministrstvo znižalo prvotno 
predvideno pristojbino za dovoljenja z 20 na 5 tisoč tolarjev.
Po novem bo članarina torej razdeljena približno tako kot doslej. 10.000 
tolarjev si razdelijo društva in Zveza društev za morski športni ribolov, za 
državo bo šlo 5 tisočakov, poleg tega pa morajo ribiči plačati še 4.250 
tolarjev kolekov za upravni postopek.

RIBOLOVA NA LICE JE KONEC
Športni ribiči so dosegli tudi zmanjšanje oddaljenosti športnega ribolova 
od ribiških mrež. Prejšnje besedilo je zahtevalo, da morajo biti ribiči s 
trnki najmanj 200 metrov od položenih mrež, po novem bodo smeli biti 
najmanj 50 metrov stran. Tudi vnaprej bodo lahko imeli ribiči na eni vrvici 
po tri trnke. Ker pa v pravilniku ostaja prepoved ribolova z živimi ribami 
in zato se lahko slovenski športni ribiči lahko odpovedo lovu na tune in 
prevsem lice, ki so zadnje čase postale zanimiv ribiške plen. V pravilniku 
ostaja tudi vodenje statistične evidence o opravljenem ulovu.
Novi pravlnik naj bi dokončno sprejeli konec februarja, do takrat pa velja 
stari pravilnik. Tudi nove dovolilnice bodo v bodoče izdajali klubi, ki so 
člani Žveze društev za morski športni ribolov.
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KAPUČINO
Nogomet
BREZ POMLAJEVANJA NA 
MEDOBČINSKI NOGOMETNI ZVEZI 
Kar veliko zanimanje le vladalo v 
Slovenski Istri in na Krasu za 
petkovo redno skupščino 
Medobčinske nogometne zveze 
Koper. Odziv nogometne javnosti ie 
bil tolikšen, da je v dvorani 
Območne obrtne zbornice v Kopru 
skorai zmanjkalo prostora.
Razlog je bil seveda preprost: Aleš 
Milanič, mladi nogometni 
funkcionar, si je drznil ogroziti 
vodstvo in predsednikovanje 
izkušenega Karla Emeršiča, ki v 
vlogi prvega moža južnoprimorske 
nogometne organizacije vztraja že 
dvanajst let. In bo še naslednje štiri, 
saj na skupščini kljub nekaterim 
drugačnim napovedim ni prišlo do 
revolucije. V odločilnem 
glasovanju je namreč Emeršič zbral 
trinajst glasov, Milanič pa osem.
"Sile kontinuitete" so tako slavile 
zmago.
Sicer pa se je skupščine udeležilo 
skoraj petdeset mož, čeprav je bila 
volilna pravica omejena le na en 
glas iz posameznega kluba. Ob poročilih 
organov MNZ Koper ni bilo čutiti velike 
napetosti, saj se razprave niso pretirano ločile 
od razglabljanj na prejšnjih skupščinah. 
Oglašali so se večinoma stalni nergači, 
predsednik Emeršič pa je na njihova 
vprašanja, očitke in predloge odgovarjal 
argumentirano.

Kje so Izolski smučarji?

Nekoliko se je zapletlo šele pri razlagi 
volilnega sistema, ko je postojnski delegat 
zahteval glasovanje o enajstih in ne le devetih 
članov izvršnega odbora ter večjo regionalno 
zastopanost klubov iz Krasa in Notranjske. 
Tedaj se je že dalo zaslutiti, kdo podpira 
izzivalca, kdo pa že uveljavljenega 
funkcionarja. Sicer pa je bilo tudi po 
glasovanju (potekalo je tajno, volilna komisija 
pa je za štetje glasov porabila kar pol ure) 
težko ugotoviti, za katerega od kandidatov so 
se opredelili klubi. Njihovi predstavniki 
namreč niti v zakulisju niso razkrili, v čigavem 
taboru so bili. Če špekuliramo, lahko 
zapišemo, da so Milaniča ob njegovih Izolanih 
najbrž nekoliko bolj podprli predstavniki 
klubov iz Notranjske in Krasa...
(Denis Sabadin - Primorske novice)

ROKOMET 
STAREJŠI DEČKI
RDSLOVAN:RD IZOLA 27:30
Izolski rokometaši so se v torek 
pomerili z vrstniki iz Ljubljane. 
Naši, oslabljeni (manjkal je 
poškodovani Srabotič), so začeli 
zelo zmedeno. Gostje so povedli, v 
vodstvo so izolski dečki prešli šele 
v 14.minuti z golom, tisti dan 
razpoloženega Kleve. Kasneje so 
bili sicer v vodstvu, a so jim bili 
domači vselej za petami. Ko so ob 
koncu polčasa Izolani vendarle 
»odlepili« na 10:14 je kazalo na 
zanesljivo zmago. A so v drugem 
polčasu prednost hitro zapravili, 
ter na koncu stežka strli odpor 
Ljubljančanov. Tako imajo Izolani 
po treh tekmah 6 točk, z gol razliko 
88: 63, v njihovo korist. Upajmo da 
se bo ta statistika v soboto še 
izboljšala, v Izolo prihaja Ribnica, 
proti kateri pa bo za zmago 
potrebno pokazati kaj več.
Za Izolo so igrali: Matjaž Piantoni, 
Jan Radojkovič, Jan Rihter, Jan 
Martinčič, Tilen Slama 1, Miran 
Kaligarič 3, Matic Čebulj 3, Amel 

Redič 1, Rok Jurman 6, Matej Kleva 6, Marko 
Cvetkovič, Uroš Srabotič 5, Rok Gomezelj 5, 
Jasmin Dedič

STAREJŠI DEČKI B
RD ISTRABENZ PIINI IZOLA : RD FROLE 07 
21:21(9:13)
V soboto, 25. januarja so rokometaši odigrali 
tekmo 3. kroga državnega prvenstva - zahod.
V prvem polčasu so igrali dobro in vodili za 
štiri gole.
V drugem polčasu so obdržali prednost. 
Izkazal se je vratar Žaro, ki je branil 
sedemetrovko. Na koncu so domačini dosegli 
3 gole zaporedoma in 20. sekund pred koncem 
izenačili.
Za Izolo so igrali: Jan Radojkovič 4, Jan 
Rihter 6, Martin Matkovič 1, Luka Žaro 1, 
Matej Žaro, Andrea Radolovič 2, Aleksander 
Petrovič, Matjaž Kljun 7, Gašper Prelc (JR)

POGLED 
S STRANI

piše ŽiMIKO 
za Kapučino Šporrt

Vimsi se počasi umikajo, ekipe so skoraj 
popolne. Stanje, katero vsaj nekoliko več 
pomirja. Pričetek drugega dela prvenstva se je 
že krepko približal. Vaje za moč se umikajo, 
taktika prihaja v ospredje, predvsem pa bo

potrebno odigrati čimveč tekem za 
sinhronizacijo »strojev«. Kot vedno pa je v tem 
času najvče skrbi okoli sredstev, pisanja poročil, 
takih in drugačnih. Tudi posvet na temo vodenja 
klubov, finančno in organizacijsko, meje spravil 
v slabo voljo. Toliko zahtev (seveda 
upravičenih) nam država nalaga, da se bojim, da 
bo v kratkem izginilo kar nekaj klubov. Lažje je 
seveda velikim, saj imajo že nekaj prakse, pravi 
amaterji pa bodo ob prvih inšpekcijskih 
pregledih vse poslali h hudiču. Bežati od zahtev 
je brezpredmetno, poenostaviti stvari, predvsem 
pa vso to proceduro zahtevati v »pogovornem 
jeziku«. Akti in vodenje klubov postajajo 
domena pravnikov in ekonomistov, navadni 
entuziasti lahko samo »gledajo«. Stvari seveda 
niso nove, navzven tudi vse deluje zelo

enostavno. Verjamem, da se v športnih gigantih 
dogaja marsikaj, tudi nečednega, pravim 
amateijem pa so te stvari še kako odveč. Kar 
precej energije gre v reševanje takih stvari, 
poslanstvo in vzgoja dobivata tako še manj časa. 
Preživeti in se učiti, kot vedno bo tematika živa 
do prvih bližnjih srečanj, nekaj se pozabi, s 
časom se spreminja tudi razmišljanje. Predalčke 
bo potrebno sedaj pogosteje odpirati, predvsem 
pa vse. Želja, da je vse prozorno še vedno ne 
zagotavlja enakosti med klubi. Različnost bo 
sigurno nekaj izgubila, predvsem pa ne bo več 
»različnost«. Cesaiju kar je cesaijevo, nekaj 
malega pa bi lahko vrnil.
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ODBOIKA
DVA PRIČAKOVANA PORAZA
2. DOL-moški
Krka: Izola 3:0 (20,16,16)
Izolani so gladko izgubili z drugouvrščeno Krko iz Novega mesta, ki se 
še vedno bori za uvrstitev v prvo slovensko odbojkarsko ligo. Kljub 
porazu pa niso posebej razočarali, čeprav je res, da bi, glede na kvaliteto 
moštva, morda le iztržili vsaj en set. V naslednjem kolu bodo doma 
igrali z moštvom Flycom Žirovnica, kije na lestvici za Izolani.

3. DOL-ženske
Mladi Jesenice : Interval A Izola 3:1 (14, -21,19,14),
Igralke mlade ekipe Jesenic v dosedanjem prvenstvu še niso izgubile 
niti enega srečanja in vsega dva seta, zato je rezultat Izolank 
presenetljivo dober. Domačinkam so namreč odvzele drugi set pa tudi v 
tretjem so se zelo dobro borile. Prvega in četrtega pa so Jeseničanke 
dobile brez velikih naporov. Izolanke so zdaj na tretjem mestu lestvice, 
dve točki za drugouvrščeno Ško^o Loko, v soboto pa jih čaka zanimivo 
srečanje s Pizzerio Morena, ki je petouvrščeno moštvo prvenstvene 
lestvice.

BALINANJE
Trim halinarska liga v Sežani
Korte : Jadran HK 12:14, Izola : Hrvatini 11:5.
Vrstni red - Direndaj 25, Javor Pivka 23, Rovna 22, Luka Koper 19, 
Jadran HK I 18, Antena in Izola po 12, Korte 11, Jadran HK II 10, 
Pobegi 6, Hrvatini in Kara Pivka po 4, Draga in Mlinar po 1 točko.

HAMIZNI TENIS
Jana Ludvik med 8 v Zagrebu
V Zagrebu je prejšnji teden od 22. - 26. 1. potekal PRO TOUR turnir. 
Gre za enega najmočnejših turnirjev, kjer seje zbrala vsa svetovna elita. 
Jana Ludvik je v predtekmovalni skupini pri članicah pokazala dobro 
igro. Najprej je z 0:4 izgubila s Kitajko Wang, katera nastopa za Italijo, 
boljše pa je odigrala proti Korejki Shin Soo, in izgubila z 1:4. V tretji 
tekmi je premagala Avstrijko Petener s 4:1 in tako osvojila tretje mesto 
v predtekmovalni skupini, katero žal ni zadoščalo za uvrstitev na glavni 
turnir. V igri dvojic sta s Sivčevo iz Vrtojbe izgubile v prvem krogu 
proti paru Gajič (Jugoslavija) / Ambruš (Madžarska) z 0:3.
Rezultatsko boljše je Jana odigrala v kategoriji članic do 21 let. Tuje 
dosegla odlično uvrstitev med 8 najboljših. Za med štiri ji je preprečila 
pot Japonka Hirano Sayaka, katera jo je premagala z rezultatom 0:4 
(8:11,8:11,6:11 in4:ll)

PUS
Turnir v SHOW PLESIH
V soboto, 25. 01. 2003 je v prostorih plesne šole Urška v Ljubljani 
potekal tretji kvalifikacijski turnir v show plesih. Na tunirju so člani 
plesnega kluba Titty dance iz Izole dosegli naslednje rezultate: Urška 
Umer - 3. mesto (hip-hop / solo / pionirke), Grega Kunaver - 4. mesto 
(break dance / solo / mladinci), Ivan Leben (break dance / solo / člani).

V izolskem klubu Titty dance pa vas do 31. januarja vabimo k 
ponovnemu vpisu v tečaje: cici dance za najmlajše, mala šola hip hopa 
in rock'n'rolla, hip hop za pionirje in mladince, break dance za mladince 
in člane ter rock’n'roll za vse, ki osnove že poznate. Informacije na tel. 
031/579-214 (Mirna), vsak dan med 10. in 14. uro.

ŠPORTNO
DRUŠTVO

^ ì t«ÌL
IZOLA / Ljubljanska 51 / tel. 6418-

iAft

URNIK
pon-petod17-22 
sobota in nedelja od 17 ■ 21

Obiščite nas na LJUBLJANSKI 51 v Izoli / telefon 641 80 42

Športno društvo Maestral
vabi v svoje programe

A. Športna delavnica za otroke od 6-9 let
ponedeljek in sreda od 15.45 do 16.45 v telovadnici OŠ Dante Alighieri

B. Rokomet za deklice od 7-10 let
torek in četrtek od 13.30 do 14.30 v telovadnici OŠ Livade

C. Rekreacija za odrasle, študente
petek od 19.00 do 20.00 v telovadnici OŠ Dante Alighieri

Smučanje med zimskimi počitnicami na Pohorju (17.2 - 21.2.2003)
7a nennvnncnlpa HìioLrn nsivndnza osnovnošolce, dijake, odrasle

Prijave in infonnacije: ŠD Maestral, Premrlova 1, Izola 
tel: 640-41-09,640-41-10 (od 10. do 12. ure)



Izola ima nov šport
■v ■v

KOŠARKA JE V IZOLI NAŠLA DOM
Pravzaprav je minilo presenetljivo veliko časa do ustanovitve 
izolskega košarkaškega kluba. V mestu in občini, ki ji upravičeno 
lahko pripišemo, da je hiper športna sta nam manjkala dva kluba 
oziroma dva športa, ki sta med popularnejšimi v Sloveniji.
Košarka je v Sloveniji drugi najpopularnejši šport, v Izoli pa komaj 
premoremo nekaj zunanjih poligrišč, telovadnice pa so v glavnem 
zasedli drugi športi. Košarke v mestu skorajda ni bilo. Nekaj podobnega 
velja za plavanje, šport, ki je tesno povezan z vodo, mesto, ki leži ob 
morju pa plavalnega kluba ne premore.
Pustimo tokrat ob strani plavanje in se posvetimo košarki, ki seji očitno 
obetajo boljši časi, saj smo ob koncu lanskega leta dobili Košarkarski 
klub - Basket club Izola, ki je kmalu po ustanovitvi začel s 
košarkarsko šolo in zdaj v eni od šolskih tekmovalnih lig neuradno že 
nastopa tudi ekipa iz Izole.
O perspektivah izolske košarke in o njihovih načrtih smo se pogovarjali 
s trenerjem in vodjo košarkarske šole, znanim strokovnjakom in 
organizatorjem košarkarskih kampov, Smajom Sofičem in članom 
uprave kluba, nekdanjim olimpijcem v veslanju, Lucianom Klevo.
- Izola ima kadrovski potencial, o tem ni 
dvoma. V tem kratkem času smo že 
zbrali nekaj čez 50 otrok, ki obiskujejo 
našo košarkarsko šolo in nekateri med 
njimi so kar talenti, tako da bomo imeli 
dober »material« za vzgojo bodočih 
igralcev. Trenutno seveda še ne moremo 
govoriti o tem, da imamo igralce in 
pravo ekipo, saj smo šele na začetku. V 
klubu smo se namreč dogovorili, da si bomo vzeli nekaj let, od štiri do 
pet, za vzgojo igralcev in ekipe, šele potem bomo zares pravi za 
prvenstvena tekmovanja v višjih ligah.
- Ostajate torej predvsem pri vzgoji mladih.
- Tako je. Menimo, da nima nobenega smisla ustvarjati nekakšno 
košarkarsko člansko moštvo in vabiti igralce od drugod, ker za kaj 
takega niti nimamo denarja niti nismo imeli tega cilja ob ustanovitvi 
kluba. Smajo ima ogromne izkušnje pri vzgoji mladih igralcev, njegova 
šola košarke v Luciji ima že tradicijo in ime in to mora biti osnova 
našega dela. Ob njem že zdaj dela nekaj mladih trenerjev in vaditeljev, 
upamo pa, da bomo kmalu vzgojili tudi nekaj domačih trenerjev, ki mu 
bodo lahko pomagali pri delu v najmlajših selekcijah.
- Pa vendar imate višje ambicije od dela z mladimi.

- Seveda želimo predvsem pripeljati košarko v Izolo tudi kot šport, saj je 
bila doslej skorajda odsotna. Ena takšnih akcij bodo Dnevi košarke z 
imenom Izola pod koši. Predvidevamo, da bomo v maju mesecu 
pripravili turnirje v mali košarki in turnirje mlajših in starejših deklic in 
dečkov, ter turnir veteranskih ekip. Posebnost bo tudi Street bali in 
revialna VIP tekma za pokal Mandrača, vse pa naj bi se dogajalo na 
glavnem igrišču v središču mesta.

mmm

- Ste svoj program prijavili Centru za šport?
- Seveda smo se prijavili na razpis in upamo, da bo občina podprla naše 
delovanje, tudi zato, ker ne podvajamo nobene dosedanje športne 
panoge ampak prihajamo povsem na novo v Izolo.
- Kako ste zadovoljni z infrastrukturo?
- Športne dvorane so dobre le zelo zasedene so, tako da imamo že zdaj 
težave s termini, če pa bi hoteli še tekmovati bi bilo zares hudo. Vendar 
pa sodelujemo z vsemi tremi osnovnimi polami in zaenkrat nimamo 
prehudih težav. Tudi z mladimi ne, saj se nam na vsakem treningu 
priključi kakšen nov igralec.
- Kako je veslač, olimpijec, končal v košarki?
- Jaz sem bil pred dolgimi leti eden najboljših strelcev v primorski 
košarkarski ligi, v jadranju pa trenutno nisem aktiven, ker me tam ne 
marajo.
- Kaj pa v košarki?
- Tukaj sem zaenkrat zelo dobrodošel in nič čudnega, saj je dela toliko, 
da se ne vidijo iz njega. Že samo če pogledam program, ki gaje Smajo 
pripravil tako ambiciozno, meje malo strah. Vendar pa sem prepičan, da 
ga bomo vsi skupaj izpeljali kot si najbolj želimo. (Mf)

LETNE KONFERENCE UPOKOJENCEV
Društvo upokojencev Izola sklicuje letne volilne konference po 
krajevnih skupnostih, in sicer za KS I, II in KS Korte, dne 3. 
februarja 2003 ob 17. uri, medtem ko bo za KS III - Livade 4. 
februarja ob 17. uri, kot sledi:
I. Krajevna skupnost - Mesto, v sejni sobi Rdečega križa, Ob starem 
zidovju 15a
II. Krajevna skupnost - Haliaetum, v sejnidvorani Društva 
upokojencev, Plenčičeva 3
III. Krajevna skupnost - Livade, Veluščkova 8
IV. Krajevna skupnost - Korte, v sejni dvorani ZD v Kortah.
Prosimo člane društva, da se konference v svojih krajevnih 
skupnostih udeležijo.

Predsednik društva: Stanislav Jenko

MANDRAC JE PRAVO DARILO
Predstavljajte si paket v katerem je 50 številk tednika Mandrač, 
ki ga raznašalec ali poštar vsak četrtek 
odloži v vaš nabiralnik. Mandrač je 
darilo, ki traja celo leto.
Če še niste naš naročnik pokličite 
uredništvo ( tel.: 64 00 010), 
pošljite fax ( 64 00 015) ali 
elektronsko pošto 
( urednistvo@mandrac.com)



Pred slovenskim kulturnim praznikom

BO FORMA SKRILA ROMANJKANJE VSEBINE
Praznikom sicer ne gre posvečati prevelike pozornosti, saj gre vendarle le za 
trenutek, dan ali dva v življenju nekega leta, mnogokrat pa prav na njihov 
račun pozabimo na tisto vsebinom, ki jo sicer pompozno priprišemo nekemu 
praznovanju. Itidi kulturni praznik je nekaj takega in čeprav se je včasih zdelo, 
da bi lahko bil pravo gibalo kulturnega dogajanja nekega kraja je največkrat 
izzvenel s slavnostnim govornikom in priložnostnim kulturnim programom, 
potem pa so šli dogodki po ustaljenih smernicah naprej. V Izoli seveda ni bilo 
prav nič drugače in kakšne velike potrebe tudi ni bilo, saj je bilo kulturno 
življenje dokaj pestro in kvalitetno skozi vse leto.
Z reorganizacijo športa in kulture in ustanovitvijo Centra za kulturo, šport in 
prireditve smo sicer zadostili zakonodaji, kulturi pa ne prav posebej, saj smo 
namesto nekdanje Zveze kulturnih organizacij dobili kar dve kulturni ustanovi 
(Center za kulturo in Javni sklad za kulturne dejavnosti), kulturi pa se zaradi 
tega nič bolje ne piše kot dotlej. Amaterski kulturniki se soočajo z vsemi 
težavami kot pred leti, nakupi inštrumentov, uniform ali prostori za vaje so 
ravno tako na bremenih zainteresiranih volonterjev, z vseh strani pa je slišati 
tarnanje o preobremenjenosti poklicnih kulturnikov.
V tej številki Mandrača sicer že vabimo na osrednjo prireditev ob kulturnem 
prazniku, ki se bo pravzaprav zgodila že dva večera pred praznikom, to pa je v 
glavnem tudi vse, kar se nam obeta uradnega, če seveda ne štejemo Istrskega 
večera, ki ga večer kasneje, natančneje na predvečer praznika, v izolskem 
Kulturnem domu pripravlja Samoupravna skupnost italijanske narodnosti iz 
Izole. Nedvomno bomo Izolani tudi tokratno skromnost znali dobro zamaskirati 
in jo predstaviti kot osrednji obalni dogodek, sami pri sebi pa moramo vendarle 
vedeti, da nismo storili tistega, kar bi lahko in kar zmoremo. Za streznitev in 
predstavitev pravih razmerij objavljamo program, ki so ga ob dnevu kulture 
pripravili v piranski občini.

AVDITORIJ PORTOROŽ -FEBRUAR -MESEC KULTURE
Od petka, 24.1., do torka, 4.2., Galerija Hermana Pečariča v Piranu 
TRETJA MEDOBM. LIKOVNA RAZSTAVA - ARHITEKTURNA DEDIŠČINA 
Sobota, 1.2., Čitalnica Mestne knjižnice Piran
PRILOŽNOSTNA RAZSTAVA knjižne zbirke ČEBELICA VČERAJ IN DANES
Torek, 4.2., ob 9.00 in 11.00, Gledališče Tartini Piran
OSNOVNOŠOLCI OB KULTURNEM PRAZNIKU
Sreda, 5.2., ob 18.00, Gledališče Tartini Piran
OTROCI PIRANU OB KULTURNEM PRAZNIKU
Sodelujejo: Plesno - akrobatska skupina Flip, Twirling klub, Baletna skupina Metulj, 
Gledališka skupina GIB in Lutkovna skupina Lutka iz Pirana.
Sreda, 5.2., ob 16.30, Knjižnica OŠ Lucija
OTROŠKA PREDSTAVA - Lutkovna skupina LUTKA: MUCA COPATARICA
Četrtek, 6.2., ob 10.00, Gledališče Tartini Piran
OTROCI VRTCEV OB KULTURNEM PRAZNIKU
Četrtek, 6.2., ob 11.00, Knjižnica OŠ Lucija
OTROŠKA PREDSTAVA - Lutkovna skupina LUTKA: RACMAN
Četrtek, 6.2., ob 18.00, Mestna knjižnica Piran
Srečanje z JEANOM F. ARNŠKOM,prevajalcem Ramajane in Materinega dnevnika. 
Četrtek, 6.2., ob 19.00, Galerija Hermana Pečariča v Piranu 
OTVORITEV MEDNARODNE RAZSTAVE - TAIDE - PODOBE S SEVERA 
Do konca februarja bodo na ogled grafike in izvirne miniaturne knjige profesorice 
Tizzije Fib in študentov s helsinške akademije.
Petek, 7.2., ob 10J0, Avditorij Portorož 
SREDNJEŠOLCI OB KULTURNEM PRAZNIKU
Sodelujejo: Srednja pomorska šola Portorož in Gimnazija Antonia Seme Portorož. 
Petek, 7.2., ob 11.00, Knjižnica OŠ Lucija
OTROŠKA PREDSTAVA - skupina LUTKA: VOLK IN SEDEM KOZLIČKOV
Petek, 7.2., ob 18.00, Avditorij Portorož
OSREDNJA PRIREDITEV OB KULTURNEM PRAZNIKU
Slavnostni govor: dr. Matjaž Kmecl, Nagovor in podelitev plaket Občine Piran
kulturnim ustvarjalcem. Sodelujejo: Gimnazija Piran in Gimnazija Antonia Seme
Piran,Neven Stipanov, Mladinski pihalni orkester Piran, Glasbena šola Piran, Baletna
skupina Metulj, Plesno akrobatska skupina Flip, Glasbena skupina Špičikuc in gost
Janez Bončina - Benč./ Režija: Lada Tancer
Petek, 7.2., ob 18.00, Tartinijeva hiša v Piranu
LITERARNI VEČER - Delo Stefana Luše ITALIA SLOVENIA 1990 -1994 bosta 
predstavila prof. Jože Pirjevec in Franco Juri. Povezoval bo Silvano Sau.
Sobota, 8.2., ob 19.00, Kulturni dom Sv. Peter
PRIREDITEV OB 20-OBLETNICI DELOVANJA KD SLOGA SV. PETER FS 
ŠALTIN Prof. dr. Marko Pavliha bo predstavil knjigo Pravo (o) iz torkle.

ISTRSKI VEČER
Kulturni Dom Izola 
7. Februar, ob 20.00 

••• LUCIANO KLEVA
"Posvečeno Istri" fotografska razstava
••• ŽARO BRUNO
Degustacija vin Predstavitev nove vinske 
znamke "Ethnolnsula"

••• VRUJA Je glasbena skupina, ki nadaljuje tradicijo glasbenih skupin iz 
slovenske Istre, katere so v zadnjih desetletjih pustile globoko sled v poznavanju 
in popularizaciji glasbenega izročila Istre. Glasbena izvedba skupine je plod 
glasbenih izkušenj posameznih članov in skupnega dala skupine, katero lahko 
opredelimo kot predstavnico glasbene smeri, v svetu znane kot Folk music revival. 
VRUJA črpa glasbeno gradivo iz več virov, to je z neposrednim raziskovanjem 
nekaterih članov skupine na terenu, z iskanjem že zapisanih glasbenih motivov in s 
sodelovanjem s priznanimi etnomuzikologi, folkloristi ter arhivi.
Vruja so: Alenka Kranjac (vokal, daska), Marino Kranjac (vokal, violina, dude, mandola, 
sopele, kitara), Štelijo Reja (vokal, bajs), Matija Solce (vokal, harmonika, darabuka), Luciano 
Kleva (violina, (laute, mandola, klarinet) in Rok Kleva Ivančič (violina).

v v

••• MARUŠK IS TRIO Skupina je predana multikulturnosti Istre, 
križišču slovanskega in latinskega sveta, mitelevropskega in mediteranskega. 
Nudi nam glasbeni izlet skozi istrsko glasovno krajino, iz kmečke v hribovsko 
polifonijo, iz neobičajnih mediteranskih melodij za pihala v glasbo za violino 
mitelevropskega vpliva, iz modalnih lestvic, ki niso temperirane, v višje in nižje 
sisteme, od tradicionalnega v kompozicijo.
Marušič Is trio so: Dario Marušič (violina, vokal), Gabriele Coltri (dude), Marino Kranjac 
(kitara, vokal)
PREDPRODAJA vstopnic 1.000 Sit, PRED KONCERTOM 1.200 Sit

CD in kaseta Primorskih fantov
JAST PRIDEM NAZAJ (NA 7. JULY)
Na zelo uspešni tritedenski turneji po 
Avstraliji so Primorski fantje posneli 
skladbo z naslovom »Jast pridem 
nazaj (na 7. july)«. Pesem so 
posvetili rojakom v Avstraliji in ker 
je bilo tudi med domačim 
občinstvom veliko povpraševanje po 
skladbi, so se z Založbo kaset in 
plošč RTV Slovenija odločili in 
skladbo izdali v kompilaciji z 
najuspešnejšimi skladbami ansambla. Na CD-ju in kaseti je tako poleg nove še 13 
skladb. Album pospešeno predstavljajo po vse radijskih in TV hišah, predvsem 
pa na »živih« nastopih po celi Sloveniji. V the prazničnih dneh je to precej 
utrudljivo, vendar pravijo, da zmorejo dovolj energije, da vse zlahka opravijo. 
Predvsem poslušalci, ki redno poslušajo in zahajajo na nastope Primorskih 
fantov, se albuma zelo veselijo, saj so zbirko že dolgo pričakovali. Album je 
hkrati tudi zbirka prazničnih melodij, tako da bo prišel prav tudi urednikom 
radijskih oddaj glasbe po željah.

DANNY HOWELLS
Evolucija je, še posebej v umetnosti, neustavljivi proces. 
Klasična razdelitev na tehno, house in trance se počasi a 
zanesljivo izgublja, na plesišča pa prihajajo nove, sveže 
glasbene zvrsti. Po uspešnih 
eventih z artisti kot so STEVE 

LAWLER, SANDER KLEINENBERG, DAVE SEAMAN 
in PAUL VAN DYK, Ambasada Ga violi z navdušenjem 
pozdravlja prihod trenutno najbolj vroče zvezde 
progressive house zvoka - DANNYA HOWELLSA.
Danny ima pred seboj še svetlejšo prihodnost, saj bo 
kmalu zablestel kot pravi zvezdnik in vzburkal nove 
valove v mirujočem motju klubskih ikon.
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Stare fotografije in filmi v Algi v

ŽENSKE FRIZURE IN VOJAŠKE UNIFORME
V galeriji Alga si lahko od prejšnjega tedna ogledamo zanimivo 
razstavo "Fotografija in film". Avtor zasebne zbirke Janez 
Janežič in njegova žena Marija nam tokrat predstavljata stare 
fotografije, fotoaparate, projektorje in različne stare 
fotografske pripomočke. To je prva razstava te vrste na 
Primorskem.

Zavrtimo čas, obrnimo stoletje in 
se odpravimo k fotografu. Ne tako 
kot danes, ko si dan, preden nam 
potečejo dokumenti, naročimo 
fotografijo in že čez nekaj minut z 
njo tečemo k uradnem okencu. 
Privoščimo si trenutek in si 
oglejmo, kako so se fotografirali 
naši pradedje. Fotograf je, posebej 
na deželi, vedno vzbudil veliko 
pozornost. Poskrbel je za vse, s 
seboj je prinesel mizo, stol, vazo 
za rože in okvir za fotografijo. 
Tudi jopiče in druga oblačila, za 
tiste, ki so želeli na fotografiji biti 
imenitni. Opazujemo lahko 

različne trenutke iz življenja naših prednikov. Skrbno urejene dame 
s klobuki, moški v uniformah, fotografije celih rodbin, vse to bi 
danes zaman iskali v naših razmetanih predalih s fotografijami. 
Pobrskamo lahko tudi med fotografskimi časopisi, kot so na 
primer dunaiske »Photoeranhische notizen«. V časopisu si lahko 
preberemo, kaj so leta 1894 
svetovali mojstrom svetlobe in 
sence. Ogledamo si lahko stare 
fotografije na pločevino, porcelan, 
celuloid in fotografije na steklenih 
ploščah, ki so sicer negativi, če pa 
si jih ogledamo pod kotom, nam 
odsev srebrne emulzije da hkrati 
tudi pozitiv. Zanimive so osebne 
izkaznice iz časa Avstro-Ogrske, 
na eni strani imajo podatke o 
lastniku, na drugi strani pa 
fotografijo, kot na primer 
izkaznica Marije Škerbec iz leta 
1901.

Ljubitelji starih fotoaparatov lahko 
občudujejo leseno camero obscuro 
iz leta 1870, obsežno zbirko starih 
fotoaparatov, stare kinoprojek
torje, filme in letake, ki so 
oglaševali premiere prvih filmov. 
Opazujemo lahko, kako se je 
rojevala nova umetnost.
Skratka ljubitelji starin lahko 
brskajo med starinami in v 
pogovoru z lastnikom izvejo še 
veliko zanimivosti. Avtor je 
razstavo posvetil svoji mami 
Mariji Želi pa si, da bi jo lahko 
predstavil tudi v domačem mestu 
Kopru, (tekst in foto: Barbara Dobrila)

KONCERT ZA POLNO LINO
ZORAN PREDIN 
& ŽIVE LEGENDE

Predpremiera oziroma 
generalka tradicionalnega 
Valentinovega koncerta v 
Cankarjevem domu.

AVDITORIJ
Portorož,
sobota,
8. februar ob 20.00

Zoran Predin je s svojim tradicionalnim Valentinovim koncertom, 
ki ga je tokrat poimenoval Koncert za polno luno, razprodal kar 
dva nastopa v veliki dvorani Cankarjevega doma, tako da se 
dogovarjajo še o tretjem terminu. Thdi zaradi tega je opaziti 
izredno zanimanje za njegov nastop, nekakšno generalko, ki se bo 
zgodila na večer kulturnega praznika v portoroškem Avditorija

Predin je pravzaprav fenomen slovenske rock in pop glasbe. Iz jeznega 
frontmana novovalovske skupine Lačni Franz je z leti skoraj neopazno 
postal kantavtor in šansonjer, ki z izkušnjami starega mačka in 
mladostno zagnanostjo ustvarjalca, ki hlepi po dokazovanju, osvaja srca 
predvsem ženskega občinstva, čeprav je vseskozi tudi dovolj mačističen 
in moško suveren.
Vsako leto s svojim tradicionalnim koncertom poskrbi za vrhunsko 
glasbeno doživetje in tudi tokrat bo zagotovo tako, saj bo ponudil nekaj 
novih skladb med katerimi je najbolj znana himna praženemu 
krompirju, najbolj altualna pa tista iz osemdesetih let o Lidiji, kije šla k 
vojakom.
Ker sta oba koncerta v Cankarjevem domu že razprodana se mnogi, ki 
vstopnic za ljubljanski nastop niso uspeli kupiti, že zanimajo za 8. 
februarski koncert v portoroškem Avditoriju, ki ga Zoran pripravlja 
v sodelovanju z Mediteran festivalom
Vsem, ki bi večer kulturnega praznika radi preživeli z Zoranom 
Predinom in Živimi legendami organizatorji svetujejo, da si 
pravočasno kupite vstopnice, ki so že v predprodaji v knjigami Graffit 
in agenciji Bele skale. Seveda pa jih imajo tudi v Kopru in Portorožu. 
Saj veste, generalke so velikokrat boljše od premiere.



gledališče
petek, 31. 01. ob 17.00 KULTURNI DOM IZOLA

JSKD - O.I. Izola - KCI
Ela Peroci

MUCA
COPATARICA
Gledališče STEPS
Režija: Vesna Jugovac 
Igrajo: Katarina Pegan, Nina Verbič, Maja 
Poljak, Lea Škerlič, Eneja Rebula, Katja 
Cilenšek, Matjaž Pečan, Ana Bemetič, Lara 
Nikolič in Ana Slavec.
Vstopnina: 500 SIT

sobota, 1. 2. ob 19.00 KULTURNI DOM IZOLA
Plesni klub FREDI Izola

Plesni večer
s plesnim klubom FREDI Izola

Predstavili se bodo člani plesnega kluba Fredi Izola in drugi plesalci, ki bodo v enajstih 
točkah plesnega programa pričarali gledalcem lep večer. Ljubitelji plesa bodo lahko 

uživali ob gledanju živahnih latinskoameriških plesnih ritmov, orientalskih in trebušnih 
plesov, seksi Sambe in Rumbe, disco plesa, show-plesa in treh zvrsti mix-plesa, ki jih 
bodo izvedli vaditeljica in odlična plesalka trebušnih plesov Amela Kaltak in znani 

plesni par Tedeja Rebula in Tin Daničič.

Cena vstopnice v predprodaji je 500 SIT, na dan prireditve 700 SIT.
Vstopnice v predprodaji lahko kupite na sedežu kluba in v prostorih galerije.

sreda, 5. 2. ob 10.00,11.00 KULTURNI DOM IZOLA
produkcija KC Izola

Palčki s snežnega griča
gledališko - glasbena pravljica za OŠ Livade in OS Vojke Šmuc

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oddelek za otroke in mladino

vabi otroke od četrtega do šestega leta na uro pravljic,
ki bo v torek, 04. februarja ob 17. uri,

v pravljični sobi v prostoru starega italijanskega vrtca. Drevored 1. maja 9. 
Prisluhnili bomo pravljici

"Vauvau",
ki jo je napisal Pirkko Vainio.

Prijazno vabljeni!

Mediterraneo folk club Trst predstavlja
DISOLAVOCE
Prvi seminar o petju in komponiranju slavnim pevskim duetom bratov 
Mancuso - Enzom in Lorenzom MANCUSO 
Seminar bo v Trstu (Ludoteca dei Popoli-Arciragazzi in via Colautti 3.) ta 
petek, soboto in nedeljo, cena seminarja je 50 Eurov.
Informacije: 040 566232 - 347 2513879 medfolkclub@hotmail.com

BORZA ZNANJA IZOLA 
MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Borza znanja je brezplačen informacijski servis, v katerem povezujemo ljudi, 
ki znanje iščejo in tiste , ki znanje ponujajo. Naše posredovanje je 
brezplačno, o času ter načinu izmenjave znanj ter obliki oddolžitve ( 
menjava znanja za znanje ali brezplačno) pa se člani med seboj sami 
dogovorite.
Tako naši Člani povprašujejo po znanju: * bio- kmetijstva; * plesa step; * 
portugalskega jezika; * budistične meditacije; * starogrškega jezika; * prevoda iz 
italijanskega jezika v srbohrvaški jezik; * kleklanja;...

Borza znanja za primorsko se nahaja v Matični knjižnici v Izoli, Ul. 
Oktobrske rev.l. Dosegljivi smo na tel. št.: 05/ 66 31 282 in sicer vsak 
delavnik od 8. do 13. ure, v četrtkih pa še popoldan od 16. do 18.30 ure.

kino ODEON
ČETRTEK, 30.1., PETEK, 31.1., SOBOTA, 1.2., NEDEUA, 2.2., PONED., 3.2. in TOREK, 
4.2.2003
JAJCA NA VERIGI ob is 30
(Le Boullet/Ball and Chain, Fr.), akcijska komedija
Režija: Alain Berberian & Frederic Forestier
Vloge: Gerard Lanvin, Benoit Poelvoorde, Rosy de Palma;

POZIV ZA SARO ob 20.30 (Serving Sara), komedija 
Režija: Reginald Hudlin
Glavni vlogi: Matthew Perry & Elizabeth Hurley;

Art KINO - Odeon
sreda 5.2. ob 20.30 slovenska premiera:
Posebna priložnost! videti film pred berlinskim festivalom, kamor se je uvrstil 
izmed 400 kandidatov:

REZERVNI DELI
film, s katerim Slovenci trkamo na umazano vest Evrope!
Režija: Damjan Kozole
Igrajo: Peter Musevski, Aleksandra Balmazovič, Valter Dragan, Jan Cvitkovič 
Mladi režiser Damjan Kozole seje proslavil z zabavnima filmoma Stereotip in Pomo 
film. Tokrat se je lotil tihotapljenja ilegalnih prebežnikov, ki je kljub zahtevni temi 
optimističen film. Prepričljivo in realistično govori o današnjem Času, ljudeh in 
njihovih usodah. Zgodba se dogaja v Krškem, režiserjevem rojstnem kraju, kjer 
Ludvik, nekdanji državni prvak v speedwayu, danes pa zagrenjen vdovec vsako noč 
s kombijem prevaža ilegalne prebežnike od hrvaške do italijanske meje. Šef mu 
pošlje za pomočnika mladega Rudija, ki mora na prvi vožnji dokazati svojo 
predanost poslu. Ludvik ga sprejme, skupaj hodita na dirke in skoraj vsako noč 
mimo nuklearne elektrarne prevažata ilegalce z vseh koncev sveta. Rudi se hitro 
znebi moralnih pomislekov, postane trd in neizprosen. Upanje na boljšo prihodnost, 
ki jo za ilegalce pooseblja Evropa, se prek slikanja klavrne eksistence njihovih 
vodičev često spremeni v hude človeške traume; kajti za Evropo so njihova telesa le 
»rezervni deli«, iz katerih se lahko izrezujejo iskani organi.

galerija ALGA
Janez Janežič

"FOTOGRAFIJA 
IN FILM"
Razstava zajema niz fotografij iz začetka prejšnjega in začetka tega stoletja. 
Kopalke, modo tistega časa, otroke z igračami...in mnogo drugih zanimivih 
predmetov. Galerija je odprta med 10.00 in 12.00 ter med 17.00 in 19.00.

Javni sklad RS za kulturne dejavnosti - Območna izpostava Izola

Razstava slik
ESTERE -.
lampič mm miijìà
ulica Giordano Bruno 6 Izola. 1SKD
Ogled razstave: ponedeljek, sreda in petek od 17-19 ure.

SONČNA DVORANA- JSKD-ulicaGiordanoBrunoe
1.februar od 10.00 ur^

MEDOBMOČNISEMINAR GLEDALIŠKI STUDIO
ki ga bo vodila Branka Bezeljak-Glazer

OBALNE GALERIJE PIRAN
Mestna galerija Piran
razstava slik

v v Ciprese
ANDRAŽ ŠALAMUN
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Zapuščeni vodovod Livade
\f v

ZAPUŠČENI IN POZABLJENI SPOMENIK
Stari izolski vodovod, ki so ga zgradili še v avstroogrskih časih, je 
dolga leta dajal vodo mestu Izola in še danes se v njem zbirajo 
velike količine vode, ki je tudi higiensko neoporečna.
Pred leti, ko so v občinskem štabu civilne zaščite naredili popis vseh 
izolskih izvirov, vodnjakov in hudournikov, so staremu vodovodu, ki 
ima vodne zbiralnike nad vinogradi Vina Koper in pod hitro cesto, 
posvetili posebno pozornost. Vodarno so temeljito očistili, prebelili in 
zavarovali z močnimi vrati, od takrat naprej pa je bilo skrbi za dva 
centralna objekta bistveno manj.
Trenutno je stanje teh objektov zelo žalostno, saj je spodnja vodama 
tik pred sesutjem. Nekdo je namreč z zunanje stene pobral lepo 
količino klesanega kamenja, tako da je v steni zazijala luknja, ki se iz 
dneva v dan bolj poseda. Še slabše se godi zgornji, večji vodami, ki je 
odprta na milost in nemilost vseh, v njej pa je trenutno toliko vode, da 
se preliva kar skozi vhodna vrata in tako ustvarja potok, ki se po 
kolovozi spušča proti hudourniku Ricorvo.

K ■m ■ <i&!. m

< :

S r WÌ

Seveda se, ob dejstvu, da plačujemo v 
Izoli eno najdražjih vod v Sloveniji, 
človeku kar stoži, ko opazuje vso tisto 
silno količino vode, ki se izliva v nič, 
zato bi veljalo poskrbeti za ponovno 
ureditev vodarne in za njeno ustrezno 
zaščito. Morda bi se o tem lahko 
posvetovali tudi s tistimi, ki skrbijo za 
industrijsko dediščino pri nas, pa tudi 
organ občinske Civilne zaščite bi se 
morda lahko sprehodil do teh 
zapuščenih objektov.

VANDALI NA POHODU
V Izoli smo dobili nekaj skupin mladih, ki so se lotili novega športa 
imenovanega vandalizem. V slovarju slovenskega knjižnega jezika 
lahko preberemo, da vandalizem pomeni: poškodovanje, uničenje 
česa koristnega brez pravega razloga ali namena. Razloga naši 
domači vandali za svoje početje gotovo niso imeli, namen pa: 
uničiti tisto, kar služi vsem in se ob tem imeti lepo.
Vandalizmi prejšnjega tedna
Na Belvedeiju so neznani vandali poškodovali reklamni pano in 
podjetju povzročili za kakšnih 50 tisočakov škode.
Dva, zaenkrat še neznana storilca sta zažgala plastični kontejner za 
smeti. Pri tem sta bila opažena in ju bodo seveda našli.
Plaža trenutno ne dela pa so vandali ugotovili, da je to ravno pravi čas 
za poškodovanje tamkajšnje imovine. ZA začetek so poškodovali vrata 
letnega bifeja na plaži.
Na parkirišču je neznani storilec razbil vetrobransko in stransko šipo na 
tovornjaku in lastniku naredil zelo lepo 
škodo.
Prav posebno vrsto vandalizma pa so si 
privoščili neznanci, ki so najprej skozi 
okno vdrli v leseno barako ob teniških 
igriščih v Simonovem zalivu. Tam so 
notranjost na hitro preiskali in ker niso 
našli denarja so enostavno odšli, da bi bil 
podvig bolj opazen pa so ob odhodu 
skušali zažgati

Občani obveščajo in opozarjajo

OVIRA NA CESTI POD BELVEDERJEM
Krajan, ki ni želel biti imenovan, je Občinski inšpekciji in našemu 
uredništvu poslal pismo v katerem opozarja na oviro, ki morda ni 
moteča vsak dan, ko pa se zgodijo nesreče na glavni cesti v okolici 
Belvederja in je treba urejati obvoz pa je lahko zelo nevarna. 
Tako-le je zapisal:
Obveščam vas in vam sporočam, da na občinski cesti od križišča pri 
Belvederja (od cerkvice) proti Strunjanu na nekoč glavni cesti, zdaj pa 
zelo pomembni obvoznici, kadar pride do zastojev ali prometne nesreče 
na glavni cesti med Strunjanom in Belvederjem, leži kar velika 
obcestna ovira. Peljete se od cerkvice proti Strunjanu in po približno 
enem kilometru vožnje se spustite po strmem klancu navzdol in 
pripeljete v oster levi nepregleden ovinek, ki je z desne strani varovan z 
obzidjem, z leve pa nepregleden zaradi velikega kupa opek, ki tam 
ležijo že celo desetletje.
Za še slabšo preglednost je zraven postavljen še hladilni kamionski 
kontejner z par metri presledka pa še kup kamenja, nato pa še kup 
hlevskega gnoja. Smatram, da kjer so živali, mora biti tudi v neposredni 
bližini urejena gnojna jama, ni pa prav, da lastnik živali vozi gnoj ob 
cesto na razstavo in vonjavo mimoidočim pešcem in voznikom. Menim, 
da je zakon o gnojnih jamah dovolj jasen, le spoštovati ga je treba. Če 
pa vam ni poznan, pokličite na ministrstvo za kmetijstvo, kjer boste 
dobili vsa potrebna navodila.
Kar pa se tiče kontejnerja in opek, se zdijo kot namerno postavljena 
ovira, ki zakriva preglednost in spravlja voznike v nevarnost. Kot sem 
seznanjen, ima lastnik teh ovir dovolj lastnega zemljišča z dostopom za 
vsa vozila (na drugi strani ceste), kjer lahko skladišči kontejner in 
opeke, ne da bi te ovirale kogarkoli.
Čeprav se večkrat vozite po tej cesti, upam, da boste tokrat ovire 
opazili, sijih ogledali, preučili in temu primemo tudi ukrepali in rešili 
(zahtevali odstranitev) še pred turistično sezono, saj je takrat cesta 
najbolj obremenjena.

TEKMOVANJE ŠOLANIH PSOV
V Novi Gorici bo 8. februarja Mednarodno tekmovanje šolanih psov 
Alpe - Adria. Tekmovali bodo psi iz Avstrije, Italije, Švice, Hrvaške in 
Slovenije.

Za slovensko
reprezentanco nastopa 
tudi Izolan Douč Vojteh, 
z nemško ovčarko 
Sunshine Leomesy - 
Sany, ki se je na 
tekmovanje dobro 
pripravil, tudi s pomočjo 
KS Jagodje - Dobrava.



KRIMINALIJE
TUJCE SO PREŠTEVALI
Prejšnji teden so policisti opravili poostren nadzor nad bivanjem in 
zaposlitvijo tujcev v Izoli. Ugotovili so kar nekaj kršitev, tako s strani 
stanodajalcev kot s strani tujcev samih. Končalo seje tako, da so dva tujca, 
ki nista imela urejenih dokumentov, poslali k sodniku za prekrške, enega pa 
so odpeljali v center za tujce v Postojni, od koder ga bodo, po ureditvi 
dokumentov, poslali domov.

ZAČEKIRAL SE JE
Na policijsko postajo je prišla Izolanka in povedala, daje nekdo na banki 
vnovčil čeka, ki staji bila koncem lanskega leta ukradena iz torbice. Dečki 
so zbrali nekaj pomembnih obvestil, opravili potreben postopek in 
osumljenca so kmalu izsledili. Seveda so ga pridržali, hkrati pa opravili 
tudi hišno preiskavo med katero so našli predmet, ki izvira iz nekega 
drugega kaznivega dejanja. Svoja dejanja bo moral pojasniti na sodišču.

VRTALCA TRAFIKANTA
V večernih urah je občan sporočil, da je opazil dva neznanca, ki skušata 
vlomiti v trafiko. Dečki so pohiteli na kraj tega dejanja, ki pa sta ga storilca 
medtem že zapustila, vendar so ju policisti kmalu izsledili. Oba sta bila še 
mladoletna, trafike pa sta se lotila tako, da sta skušala navrtati ključavnico 
na vhodnih vratih trafike. Policisti so pogovor z njima opravili v prisotnosti 
njunih staršev, seveda pa ju čaka tudi srečanje s sodnikom.

DELO IŠČE
Neznanec je vlomil v kontejner z orodjem in sicer tako, da je odtrgal 
obešanko in ukradel pnevmatsko kladivo. Gre za orodje vredno kakšnih 
250.000 tolarjev, kako bo šlo v promet pa bodo še videli, če ga ne bodo prej 
izsledili dečki v modrem.

REKREACIJSKI LOPOVI
Neznanci so okradli tudi lastnika kamp prikolice, ki je predolgo pustil 
odklenjena vhodna vrata. Odnesli so mu tri ribiške palice in dva tenis 
loparja, kar pomeni, da se bodo malo bolj rekreirali.

NEMIRNE ZADEVE
Policisti so morali ponovno intervenirati v zasebnem prostoru, kjer sta stara 
znanca policije in te rubrike ponovno obračunavala med seboj. Tudi tokrat 
so bile v igri besede in pesti.
Policisti so morali tudi v gostinski lokal iz katerega je bilo slišati marsikaj. 
Dečki so ugotovili, da lokal obratuje preko dovoljenega delovnega časa, 
zato so lastniku izdali plačilni nalog po uredbi o hrupu, sledi pa še poročilo 
na inšpekcijske službe.
Za konec pa so morali policisti posredovati tudi v lokalu v katerega sta 
prišla dva obiskovalca, z njima pa tudi lepa količina alkohola. Kdo ve zakaj 
sta se znesla nad sedežnimi garniturami, ob posredovanju varnostnikov pa 
je med njimi prišlo tudi do obračunavanja. Vsi bodo končali pri sodniku za 
prekrške.

NI VEDEL KAJ DELA
Vprašanje je, če seje tega zavedal sin, ki seje fizično napadel mater zato, 
ker mu ni hotela izročiti denarja. Policisti, ki so obravnavali dogodek, so 
ugotovili, da gre za psihičnega bolnika, ki pa bo kljub temu moral k 
sodniku za prekrške.

ALKO LESTVICA
Tokrat smo bili kar dobro »obloženi«, rekorder pa je napihal 2.22, za 
srebrno medaljo je bilo treba napihalo 2.02, za bron pa 1.91 g /kg. Poleg 
tega je bilo v konkurenci še šest voznikov, ki so napihali od 1.72 do 0.64 
gramov alkohola na kilogram krvi.

112-VESTI IZ TUJINE 
ZABAVA V LUCIJI
Nekaj po polnoči smo intervenirali v enem izmed lucijskih lokalov, kjer sta 
javni red in mir kršila 22-letne domačinka in 22-letni Izolan. Ona je kričala, 
vpila in žalila, on pa je bil nasilen in je razbijal. Oba smo pridržali.

S PASOM JIH JE
Nekaj po 01.00 uri smo intervenirali tudi v enem izmed gostinskih lokalov v 
koprskem Zelenem parku, kjer sta v močno vinjenem stanju 22 in 30-letni 
Izolan želela naročiti brizganca, vendar jima točaj zaradi njune opitosti ni 
ustregel. 22-letnega Izolana je to tako razburilo, daje vzel iz hlač, ki jih je 
imel oblečeme, v roke hlačni pas in ga začel v lokalu vihteti. Oba sta se v 
nadaljevanju razburila, odrivala goste in se metala po tleh. Tudi njiju smo 
pridržali do streznitve.

BARKA NI VARNA
Za 70.000 tolarjev je do sedaj neznani storilec oškodoval 20-letnega 
Izolčana, ki mu je tekom dneva vlomil v osebni avtomobil VW Polo, 
parkiran na parkirišču za kompleksom Barka v Kopru. Neznanec je z 
osebnega avtomobila ukradel avtoradio Kenwood.

MALI OGLASI
- Pohištvo in drugo stanovanjsko opremo prodamo: - regal za dnevno sobo sestavljen 
iz: 2 garderobnih omar, 2 omar s steklenimi vrati, omare za TV ter nizke omarice (vse rabljeno) - 20.000 SIT
- svetlo rjava omara za spalnico (kompaktna) ter 2 nizki omarici (kot novo) 35.000 SIT - 2x pomivalno 
korito (malo rabljeno) - 5.000 SIT na kos TV Philips, barvni (rabljen) - 5.000 SIT - hladilnik Candy, rabljen, 
a dela - 25.000 SIT - pralni stroj 5kg Gorenje International, rabljen, dela brezhibno - 15.000 SIT - štedilnik 
4x plin, 2x električna plošča, s pečico ter prostorom za plin (malo rabljen) - 35.000 SIT
- lesena črna miza ter 5 stolov (rabljeno) - 10.000 SIT - svetlo rjava kuhinjska miza iz masivnega lesa ter 3 
stoli (rabljeno) - 15.000 SIT - peč na drva, rabljena eno sezono - 20.000 SIT - bela kad, komaj rabljena 
(nova, 115x70) - 20.000 SIT - večji umivalnik za kopalnico, rjave barve, nov (nerabljen) -10.000 SIT - bido 
rjave barve, nov (nerabljen) - 12.000 SIT - manjši umivalnik za kopalnico, bele barve, nov - 5.000 SIT -
ogledalo z lesenim okvirjem (srednje veliko) - 8.000 SITtel: 031/433-924, Sandra
■Električni vibracijski vrtalnik Iskra ERO-SRE5 8135 800W, Tračni brusilnik SKIL 1200
ter tridelno omaro (290cm), vse malo rabljeno, poceni prodam, tel. 040/563-542 ali 05/641-31-37 
- Nudim čiščenje, pospravljenje, pomoč v gospodinjstvu... v dopoldanskem času 
na obalnem področju. Jana, 031/880-863
• ODDAMO PSIČKA MEŠANČKA 3 mesece starega, srednje velikosti, tel 041 778 043 Andreja
- TEKMOVALNO JADRNICO EVROPA z novim jadrom, vrhunsko opremljeno 
(karbonska oprema) POCENI PRODAM.
- JADRNICO za 4 osebe, 2 motorja, 8m dolgo z privezom, komplet opremljejno takoj 
in poceni prodam.TEL 6421 600 / 041 909 069 / 041 345 983
- ODDAM stanovanje za daljši čas. Prednost imajo nekadilci, tel 641 7224
- STANOVANJE, svetlo do 40m2, najemnina do 45.000 + voda+el, sprotno plačilo, 
vzamem v najem za obdobje 2 let. tel. 031 502 349
- KUPIM ALI NAJAMEM manjše stanovanje s teraso ali balkonom, ali podstrešje z 
možnostjo adaptacije, info tel 041 759 947
• STEKLOKERAMIČNO kuhalno ploščo-CERAN/GORENJE EC T68C
-HL-popolnoma NOVO, zaradi dvojnega nakupa, PRODAM 20% ceneje (80.000 sit). 
Digitalno upravljanje grelnih polj, vgrajen timer, 4 kuhalne in 7 ogrevalnih površin. 
Telefon: 041 693-363; 040 218-476; 05 6271-360

m/wiìr/m: je tednik holanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tei 05/640 0010, fax. 05/640 0015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
M. Motoh/Tehničniurednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnika@ mandrac.com 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 200 SIT.
Založnik/elektronskiprelom : GRAFFITLINE d.o.o., Izola; teL05/640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: B1ROGRAFIKA BORI, Izola



Prizor seveda ne sodi na prospekt s katerim bi turistični delavci vabili v naše 
mesto. Med vinogradi Vina Koper sta dve stari vodami, ki sojih zgradili še 
za časa Avstroogrske, pred dobrim desetletjem sta bili očiščeni, zdaj pa 
propadata, voda odteka, blatna okolica pa se spreminja v črno odlagališče.

ZA PUSTA ŠOTOR IN GAME OVER

V Izolo se vrača nekdaj tako priljubljen Pustni karneval Osrednje 
prizorišče bo tokrat v šotoru na Lonki, kjer bodo maškare 4 večere zabavali: 
Game Over, Klemen Klemen, Murat & Jose, Daj mi jurja, Navihanke in 
še kup zanimivih skupin. Seveda pa bo glavni tisti, ki ga bomo po pustnem 
torku javno poslali na oni svet.

FOTOGRAFIjA VREDNA ARHIVA
Vremenolovci za te dni sicer spet napovedujejo pravo zimsko vreme, 
vendar se prizor iz prvih januarskih dni očitno ne bo ponovil. Sneg je 
pač simbol zime, ki ga je moč zabeležiti tudi na fotografijo, burja pa je 
bistveno manj fotogenična. Ker pa je zima vsaj koledarsko še vedno 
tukaj smo za objavo izbralo čudovito panoramsko fotografijo Vlada 
Barbariča, ki jo je s svojo "trotlkamero" posnel v tistih snežnih dneh 
januarja 2003. p.s. Na fotografiji je nejlepši kraj na svetu. Menda.

MOTOHOV KOT
.... iEA\ ZAVAROVALNICI 

POSLAL ZAHTEVEK PO 
POVRNITVI ?K0t>E ... iBI
MBiL samo Pol.

BANKO

, IMAMO 4A PA 
SAMO POL...

SOLARIJ 
ležeči m turbo
FINSKA in 
TURŠKA SAVNA
ROČNA in 
VODNA MASAŽA

URNIK:
ODPRTO VSAK DAN 
od 14.00 do 91.00 
SOBOTA od 14.00 do 99.00 
ob ponedeljkih uprto

Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 641 40 33, 641 31 06
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